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5. sayı ile sizlerle yeniden 
beraberiz. Bu sayı yine 
sizler için dopdolu bir 
dergi hazırladık
Keyifle okuyun

Geçen bu süreçte 
hem şehrimiz hem de 

üyelerimiz adına faydalı etkinlikler 
gerçekleştirdik. Yönetim kurulu olarak 
amaç şehrimiz için daha fazla ihracat 
diyerek Dubai ve Katar iş gezisi tertip 
ederek oralardaki fırsat ve olanaklar 
hakkında bilgiler edindik.
Hem ülkesel ilişkilerimizin iyi olması 
ve aynı zamanda Türk mallarına 
günden güne artan ihtiyaçlar Türk iş 
adamlarına yeni bir fırsat oluşturuyor

Dünya endüstri 4.0’a odaklanmış 
durumda. Sanayide verimlilik ve 
rekabet açısından avantajlar sağlayacak 
bu değişimin Gaziantep sanayisine 
faydalı olacağını düşünerek Siemens 
genel müdür yardımcısı Ali Rıza Ersoy’u 
üyelerimizle buluşturduk.çok verimli 
geçen bu toplantı öncü şehrimizde 
değişimin yine öncüsü olacaktır

Evlerinden, işlerinden fedakârlık edip 
Gaziantep’in eğitim, sosyo-kültürel 
alanlarında ihtiyaçlarına koşarak eğilen 
kadınlar kurulumuz bu geçen süreçte 
yaptığı yardımlar ve bilinçlendirme 
etkinlikleriyle üyelerimizle bir araya 
geldi

Önceliğimiz insan
Önceliğimiz Gaziantep

Basın yayın komisyonu olarak,her 
sayı Gaziantep’in tarihine ışık tutmak 
amacıyla yerinde gezerek sizlere 
tanıtmaya çalışıyoruz.
Bu sayıdaki durağımız ‘Gaziantep 
Sanat Merkezi’ diğer adıyla ‘Eski Adliye 
Binası’
İçeriye ilk adımını attığınızda sizi 
büyüleyen bir ortama girdiğinizi fark 
ediyorsunuz. 
Gerek mimari gerek tasarımsal objeler 
ve en önemlisi sanat öğrenmek 
isteyenler için düşünülen her şey 
şehrimize bu güzel yapıyı kazandıran 
Gaziantep büyükşehir belediye 
başkanımız Fatma Şahin olmak üzere 
emeği geçen herkese teşekkürler…

‘Şimdi Gaziantep’e Gitme Zamanı’

‘Baykal Aba’.Gaziantep Kültür Sanat 
Merkezi İdari Amiri, kendisini yıllarca 
maarif kavşağında polis memuru olarak 
tanıdık, sevdik ve şimdi yıllardır kültür 
elçisiymiş gibi turistlere Gaziantep 
ile ilgi bilgiler veriyor. Gaziantep için 
teşekkürler

Şehrini seversen, her şeyi 
başarabilirsin

İnsanıyla, sanayisiyle, mutfağıyla, 
kültürüyle bütün güzellikleri hak eden 
bir şehir Gaziantep. Bu güzel memleket 
için ne yapsak az olur. Çalışmaya, 
üretmeye devam edeceğiz. 46. sayıda 
buluşmak ümidiyle

Kalın sağlıcakla

Sevgili Genç Çizgi okuyucuları;
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Eğitim ve Çevre Fonu6

Sayın Eğitim ve Çevre Gönüllüsü

GAGİAD Eğitim ve Çevre Fonu Sertifikaları tasarımı yenilendi... Özel 
günlerinizde siz de eğitime ve çevreye katkıda bulunun, fark yaratın.

Özel günlerinizde eğitim ve çevre fonu sertifikası göndermek için 
dernek merkezimiz ile irtibata geçebilirsiniz.

Not:  5 adet fidan sertifikası “50 TL”



7Başkan’dan

Değerli Üyelerimiz, Sevgili Genç Çizgi Okurları,

Elinize aldığınız 45. Sayımız yine zengin bir içerikle 
karşınızda.  Bu zengin içerik ülkemizin, şehrimizin ve 
derneğimizin dinamizminin en önemli göstergesi.
Derneğimiz yine yoğun bir faaliyet dönemini, 
ülkemiz ise çok yoğun bir gündemi geride bıraktı.  
Son dergimizden bu yana üyelerimiz ile sık sık bir 
araya gelerek gündemi değerlendirdik, şehrimiz ve 
çevremiz için neler yapabilirizi hep birlikte konuştuk.
Bu süreçte en önemli desteği derneğimizin önemli 
bir parçası olan Kadınlar Kurulumuzdan ve kıymetli 
komisyonlarımızdan aldık.  
Yoğun devam eden ziyaretlerimiz arasında en 
önemlilerinden bir tanesi Sayın Başbakanımız Binali 
Yıldırım’a yapılan ziyaretti.  Türkiye gündeminin 
değerlendirildiği toplantıda Başbakanımızla 
şehrimizin yaşadığı sıkıntıları paylaşma imkanı 
bulduk.
Yine bu süreçte Kurucu Başkanımız Adil Konukoğlu’nu 
dernek merkezimizde üyelerimiz ile bir araya getirme 
ve tecrübelerinden faydalanma imkânı yakaladık.  
Dubai – Katar’a düzenlediğimiz iş gezisi ile bölgedeki 
potansiyeli daha yakından görme, bölgedeki iş 
imkanlarını daha iyi anlama şansımız oldu.  
GAOSB’de düzenlediğimiz toplantı ile Endüstri 
4.0’ı üyelerimize anlatma, Türkiye’nin parlak 
geleceğinde 4. Sanayi devriminin ne kadar önemli 
bir rol oynayacağını hep birlikte değerlendirme şansı 
yakaladık.  Yine bu toplantı ile Gaziantep sanayisinin 
durumu ile ilgili genel bir değerlendirme yapmak da 
mümkün oldu.  
Ekonomist Ali Ağaoğlu’nun katılımı ile 
gerçekleştirdiğimiz toplantıda ekonominin nabzını 
üyelerimiz ile beraber değerlendirme, Deniz Mısır’ın 
katılımı ile yaptığımız aile varlık yönetimi konusunda 
bilgi sahibi olduk.  
Eximbank ile ihracatımızı nasıl arttırabileceğimizi 
konuştuğumuz gibi, derneğimizin mihenk taşları 
Gold Üyelerimiz ile bir araya geldiğimiz akşam 
yemeğinde ise onların tecrübelerini ve anılarını 
paylaşma fırsatını yakaladık.
Bu dergide 1 kütüphane açılışını sizlerle paylaşmak 

mümkün olsa da daha bir çok eğitim ve çevre adına 
çalışmalarımız tüm hızı ile devam etti.
Derneğimizde bunlar olup biterken Türkiye 16 Nisan 
referandumunu geride bıraktı.  Yönetim sistemi 
ile ilgili önemli değişiklikler içeren referandumun 
sonucu genel tahminlere uygun olarak evet çıktı.  Bu 
sonucun ülkemiz ve geleceğimiz için hayırlı uğurlu 
olmasını temenni ediyor, geride kalan referandum ile 
birlikte piyasaların önünü daha rahat görebileceğini 
umut ediyoruz. 
Ne yazık ki ve şüphesiz ki ülkemizdeki gelişmelerden 
bizi en çok üzeni terörle yaşadığımız yoğun mücadele 
kapsamında verdiğimiz şehitler oldu.  Alçak 
saldırılar ile ülkemizi güçsüzleştirmeye çalışan şer 
odakları cevaplarını birlik ve beraberlik mesajları, 
dayanışması ile aldılar.  Buradan bu vesile ile 
vatan için canını yitiren, feda eden tüm güvenlik 
güçlerimize ve sivil vatandaşlarımıza Allah’tan 
rahmet diliyor, yüce hatıralarının bizlerle olduğunu 
belirtmek istiyoruz.
Bir sonraki sayımıza kadar esenlikle kalmanızı 
diliyor, hepinize sevgi ve saygılarımızı iletiyoruz.

Bora Tezel
Yönetim Kurulu Başkanı 

Yoğun Günlerden 
Geriye Kalan…
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ÜGİK Yönetim Kurulu 
Başkanı Güral, bura-
daki konuşmasında, 
Türkiye’nin ekonomisi-
ni geliştirdikçe içeriden 
ve dışarıdan bir takım 
engellerle karşılaştığına 
dikkati çekerek, özellikle 
terörle mücadele konu-

sunda hükümetin, askerin, polisin sonu-
na kadar yanında olduklarını vurguladı.
Karşılaşılan her kötü olayın, ulusun, iş 
dünyasının fazla kenetlenmesine vesile 
olduğuna değinen Güral, bugünkü toplan-
tının bunun en güzel göstergesi olduğunu 
söyledi.
Güral, Fetullahçı Terör Örgütü(FETÖ) baş 
olmak üzere her türlü terör örgütü ile mü-
cadelede hükümeti sonuna kadar destek-
lediklerini ve iş dünyası olarak üzerlerine 
düşen her türlü görevi yerine getirmeye 
hazır olduklarını dile getirdi.
Türkiye’de devam eden ekonomik se-
ferberlik noktasında da yatırımlara ve 
istihdam çalışmalarına her zaman oldu-
ğundan daha fazla önem verdiklerinin 
altını çizen Güral, “Cumhurbaşkanımızın 
çağrısı üzerine üyelerimizle 26 milyon do-
ları bozdurarak Türkiye ekonomisine bir 
parça da olsa değer katmaya çalıştık. Tüm 
iş dünyası temsilcilerimiz o gün itibarıy-
la yurt içinde yapmış oldukları ticarette 
döviz kullanmama kararı aldı. Milli para-
mıza sahip çıkmak adına bu hassasiyeti 
gösteriyoruz. Yerli malı kullanımının sağ-
lanması ve özendirilmesi konusunda da 
ülkemizde üretilen en iyi ürünleri kullan-
mak üzere kendimize bir yol belirledik” 
diye konuştu.
 
“KRİZ KELİMESİNİ LÜGATİMİZDEN 
ÇIKARDIK”
15 Temmuz hain darbe gecesinde mille-

tin tankların önüne yatarak yurdu teslim 
etmemek adına her türlü fedakarlığı gös-
terdiğini anımsatan Güral, konuşmasında 
şunları ifade etti:
“O gece hainlerin amacına ulaştırmadan 
ülkemizin olması gereken yerde kalma-
sını sağladık. O gün vatandaşımız nasıl 
ülkemizi teslim etmediyse, biz de iş dün-
yası olarak daha fazla yatırım yapmaya, 
daha fazla istihdam sağlamaya, daha 
fazla katma değer oluşturmaya kendimizi 
görevli biliyoruz. Bu anlamda yatırımla-
rımızı ertelemiyor, hatta hızlandırıyoruz.
Ülkemizde kriz var diyorlar. Dünyada de-
vam eden en büyük 10 projenin 3 tanesi 
ülkemizde. Yüzde 30 yapar. 2016’ya dev 
projeler damga vurdu. Yavuz Sultan Selim 
Köprüsü, Osmangazi Köprüsü ve İzmir 
Otoyol Projesi hayata geçti. Milli Göktürk 
uydumuzu uzaya gönderdik. Avrasya Tü-
neli kıtaları birleştirdi. Ilgaz Tüneli açıldı. 
Dünyanın en büyük havalimanını yapıyo-

ruz. Çanakkale Köprüsü ve Kanal İstanbul 
projeleri 2017’de start alacak. Ülkemizde 
kriz olsa bu projeleri yapabilir miydik? 
Ülkemizde olan şey, algı yönetiminden 
başka bir şey değildir. Kriz kelimesini biz 
lügatimizden çıkardık. Şikayet etme lük-
sümüz yok. Daha fazla çalışmalı, daha 
fazla üretmeliyiz.”
Erkan Güral, belirlenen asgari ücretin her 
iki tarafı da memnun edecek nitelikte 
olduğuna işaret ederek, “İşçi kardeşle-
rimizin iş dünyasına verecekleri destek, 
iş verenlerimizin işçi kardeşlerimize 
sağlayacağı istihdam ile bundan sonraki 
dönemde de yatırımlarımızı el ele vere-
rek arttırmaya devam edeceğiz” ifadesini 
kullandı.
Doğu ve Güneydoğu Anadolu Bölgesi için 
açıklanacak teşvikleri büyük bir heyecan-
la beklediklerinin altını çizen Güral, iş 
dünyasındaki temsilcilerin bu bölgelerde 
daha fazla istihdam sağlamak için yatırım 

GAGIAD Heyeti Başbakan Binali Yıldırım ile 
Çankaya Köşkünde biraraya geldi

T
Çankaya Köşkü’nde Başbakan Binali Yıldırımla bir araya gelen GAGİAD 
ve TÜGİK Üyeleri, Türkiye’de devam eden ekonomik seferberlik 
noktasında yatırım ve istihdam çalışmalarına önem verdiklerini belirtip; 
“Cumhurbaşkanımızın çağrısı üzerine üyelerimizle 26 milyon doları 
bozdurarak Türkiye ekonomisine bir parça da olsa değer katmaya çalıştık” dedi.
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yapmak istediklerini kaydetti.
Güral, Başbakan Binali Yıldırım’a genç iş adamlarına verdiği de-
ğer dolayısıyla teşekkür etti.

“TÜRKİYE’NİN İLK İŞADAMLARI KONFEDERASYONU 
OLARAK, BUGÜNE KADAR TAKDİRE ŞAYAN ÇALIŞMALAR 
YAPIYORSUNUZ”
Başbakan Binali Yıldırım, yerli ürünlerin kullanılması konusun-
da genç işadamlarına çağrıda bulunarak, “Kaynaklar kalacak 
istihdam sağlanacak, cari açığımız azalacak. Bunu pekala yapa-
biliriz” dedi.
Başbakan Binali Yıldırım, Çankaya Köşkü’nde Türkiye Genç 
İşadamları Konfederasyonu heyetini kabul etti. Yıldırım, kabul 
sonrası yaptığı konuşmada, “Türkiye’nin ilk işadamları konfede-
rasyonu olarak, bugüne kadar takdire şayan çalışmalar yapıyor-
sunuz, ülkemize hizmet ediyorsunuz. 8 federasyon, 72 dernek ve 
500 farklı dalda ve meslekte 10 bin üyeyle Türkiye’nin değerine 
değer katıyor ve ülkemizin gücüne güç katıyorsunuz. Yaptığınız 
yatırım, sağladığınız istihdam için milletimiz adına sizlere, bütün 
mensuplarınıza teşekkür ediyorum. Sizlerin dünya pazarlarıyla 
entegrasyonu derinleştikçe, sanayi dönüşümümüz çok daha ko-
laylaşıyor, girişimciler kazanıyor, ülke kazanıyor. Siz de iyi bili-
yorsunuz ki 2002 yılı Türkiye’nin aslında bir çöküşünün yaşan-
dığı yıldır.Türkiye elindeki bütün kazanımlarını kaybedip tekrar 
sıfırdan başlamak mecburiyetinde kaldı. Ak günlere hasret kalan 
millet, 3 Kasım 2002’de artık ‘yeter’ dedi, geleceğine yön çizdi” 
ifadelerini kullandı. Siyasi ve diplomatik alanda gündem belir-
lediğini anlatan Yıldırım; “Bugün Suriye’deki kanı durduracak, 
Türkiye Rusya Federasyonu ile birlikte imza koydu. Ümit ederiz 
ki bu acıların son bulması için önemli bir başlangıç olur. Siyasi 
ve coğrafi riskler dünyanın her tarafında artmaya devam ediyor. 
Küresel ticaretin büyümesi yavaşladı. Dünyanın büyümesi ve 
ihtiyacı karşılaştırıldığı zaman büyüme ihtiyacı karşılamıyor, ce-
vap vermiyor. Küresel daralma söz konusu. Küresel daralma da 
mevcut refahın korunmasını bile bazı ülkelerde riske atıyor. Zen-
ginleşme yerine fakirleşme riskini de ortaya çıkarıyor. Türkiye, 
bütün olumsuzluklara rağmen, bölgede yaşanan istikrarsızlıklar, 
hepsinin bir araya gelmiş olmasına rağmen dimdik ve sağlam 
duruşunu muhafaza ediyor” şeklinde konuştu.
Başbakan Yıldırım, 2008 krizinde büyüme oranlarının yıllık orta-
lamanın üzerine çıkarılmaya başarıldığını belirterek, Türkiye’nin 
bütün yaşanan olumsuzluklara rağmen 7 milyon vatandaşına iş 
bulduğunu ifade etti. Bu yıl da dünya ekonomisinde daralma, 
büyüme oranlarında küçülme olduğunu söyleyen Yıldırım, bü-
tün bunlara rağmen Türkiye’nin bu yıl sonunu istediği büyüme 
oranıyla kapatamayacağını dile getirdi. 15 Temmuz darbe girişi-
mi ve küresel piyasalarda yaşanan sorunlar nedeniyle büyüme 
oranının beklenenin altında gerçekleşeceğini kaydeden Yıldırım, 
410 bin vatandaşa yeni işin sağlandığını belirtti. Sektörel reform-
larla işadamlarının küresel pazarın en önemli oyuncuları haline 
geldiğini söyleyen Yıldırım, geleneksel hizmet sektörleri, turizm, 
lojistik gibi sektörlerde ön plana çıkıldığını ifade etti. Yıldırım, 
konuşmasında şunları kaydetti:
“2017 için sizlere güzel haberlerim var. Bazıları Türkiye için 2017 
yılı için kötümser bir senaryo piyasaya sürdüler. Türkiye’de kriz 
devam edecek gibi maksatlı, algı oluşturmaya yönelik ciddi bir 
faaliyet var. Bu faaliyetlerin tesadüfü olmadığını bilmenizi is-
terim. 15 Temmuz’daki alçaklar amaçlarına erişemeyince bu 
sefer fakir fukaradan çalıp çırptıkları paraları lobi şirketlerine 
oluk oluk aktarırken Türkiye’nin ekonomisine nasıl zarar veririz 
gayreti içindeler. Ne yaparlarsa yapsınlar, hazırın ardı tez gelir. 

O paralar da bitecek. Haydan gelen huya gider. Paralar da suyu-
nu çekecek, ondan sonra yaptıklarının hesabını verecek. Zan-
netmesinler ki yaptıkları yanlarına kar kalacak. Şehitlerimizin, 
gazilerimizin hesabını soracağız. 2017’de, iki günümüz kaldı, zor 
bir seneyi geride bıraktık. İnşallah yeni bir seneye, yeni hedefler, 
umutlar, beklentilerle giriyoruz. 2017’nin ülkemize, bölgemize, 
insanlığa huzur ve kardeşlik getirmesini cenabı mevlamdan ni-
yaz ediyorum.”
 
GENÇ İŞADAMLARINA ÇAĞRI
“Sizler bu ülkenin, Türkiye’nin geleceğinin teminatınız” diyen 
Yıldırım, alınan birçok tedbirin olduğunu söyledi. Benim siz-
lerden istirhamım, milletim adına, arkadaşlar bizim yetkin ve 
yeterli olduğumuz alanlarda kendi ürünlerimizi tercih edin, ta-
mam olmayan ürün varsa tabii ki dışarıdan alacağız ama olan 
ürünlerimiz kullanırsak, alırsak onlara öncelik verirsek o sektörü 
geliştirmiş olacağız. Kaynaklar kalacak istihdam sağlanacak, cari 
açığımız azalacak. Bunu pekala yapabiliriz. Dünyada herkesin 
tabi olduğu kurallar var, biz bir kapalı ekonomi değiliz. oruma-
cılık alenen yapmamız söz konusu olmaz. Bu bir alışkanlığa 
dönüşürse, bu bir toplumsal şuura dönüşürse o zaman biz yerli 
sanayimizi, sektörlerimizi geliştirebiliriz. Bir belediye başkanı 
bana taşları, peyzajı gösteriyor, bak diyor Başbakanım ne kadar 
güzel olmuş diyor, nereden aldın demi, Çin’den dedi, hiç de güzel 
olmamış dedim. Pahalı olsun bizim olsun. Para burada kalsın. 
Dünya ile rekabet edecek altyapıyı da yapalım. Arge çalışmala-
rına daha fazla önem verelim. Herkesin yaptığı işi yaparsanız 
orada bir adım öne geçemezsiniz. Bir adım öne geçmenin yolu, 
akıl teriyle alın terini birleştirmektir. Türkiye bundan sonra akıl 
terine yatırım yapacak, alın teri zaten var. Fark yapmak istiyor-
sak, bir adım öne geçmek istiyorsak akıl terine daha fazla yatırım 
yapacağız. Araştırma geliştirme, başkasının yapamadığı işler. 
Yaptığımız ürünün birim değeri 10-20 dolar oluyorsa o zaman 
bir fark yaptık demektir. Daha çok geliştirme, patent ve sonunda 
mukayeseli üstünlüğümüzü sağlamış olacağız. Bunu da ülkede 
refaha, milli servete dönüştürmeyi başarmış olacağız” şeklinde 
konuştu.
TÜGİK Yüksek İstişare Konseyi Başkanı Erhan Özmen ve TÜGİK 
Genel Başkanı Erkan Güral Başbakan Binali Yıldırım’a plaket tak-
dim etti.
Konuşma ve plaket töreninin ardından Başbakan Yıldırım’la 
gerçekleşen soru cevap bölümünün ardından toplu aile fotoğrafı 
çekildi.
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iyaretten duyduğu 
memnuniyeti belirten 
GTO Meclis Başkanı 
Settar Konukoğlu; GA-
GİAD bizler için önem-
li bir dernek. Kurucu 
üyeleri arasında bulun-
maktan ve üyesi olmak-

tan onur duyduğum 23 yıllık başarılı bir 
kuruluş. Ülkemiz ve şehrimiz açısından 
siz gençlerimize önemli görevler düşü-
yor. Ülkemiz şu an önemli bir süreçten 
geçiyor ve bu süreci hep birlikte atlata-
cağız. Şehrimizin ticari yapısı ve ekono-
misi sürekli gelişiyor bu gelişime katkı 
sağlayan yeni neslin gösterdiği çabaya 

inancımız tam.’’dedi.
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel ise; Gerek Önceki Dönem Yönetim 
Kurulu Başkanlarımız ve gerekse üyele-
rimiz şehrimizin önemli kurumlarında 
önemli görevlerde yer alıyor. Sizler der-
neğimize daha da değer katan, örnek al-
dığımız ve gurur duyduğumuz başarılı iş 
insanlarısınız. Şehrimiz kritik bir bölge-
de yer alıyor. Avantajları olduğu kadar 
ve dezavantajları da var. Bizlere düşen 
şehrimizin dezavantajlarını avantaja çe-
virecek hamleler yapmak, avantajlı yön-
lerimizi ise daha da geliştirmek.’’dedi.
Görüşme hatıra fotoğrafı çekimi ile sona 
erdi.

GAGIAD Yönetiminden 
GTO Meclis Başkanına Ziyaret

Z
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri Gaziantep Ticaret Odası Meclis Başkanı Settar Konukoğlu’na 
hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.
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a z i a n t e p 
Ü n i v e r s i t e s i 
Rektörü Prof.Dr.Ali 
Gür’ün makamında 
g e r ç e k l e ş e n 
ziyarette hayırlı 
olsun dileklerini 
ileten GAGİAD 

Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel; 
“Bizler dernek olarak şehrimiz ve ülkemiz 
için üreten, çalışan iş adamlarıyız. 
Şehrimizin ve ülkemizin kalkınmasında 
üniversitelerimizin üstlendiği rolü çok 
önemsiyoruz. Bugüne kadar Gaziantep’e 
önemli katkılar sağlayan Gaziantep 
Üniversitesinin bugünden sonra da 
bu katkıları arttırarak sağlamaya 
devam edeceğine inancımız tamdır.  
Gaziantep Genç İşadamları Derneği 
olarak üniversitelerimizle hep işbirliği 
içerisinde olduk, birlikte önemli projelere 
imza attık ve şehrimize katkı sağlamaya 
çalıştık. Gaziantep, ülkemizin parlayan 
ve gelecek vadeden önemli şehirlerinden. 
Bu şehri korumak ve ileriye götürmek 
için bizlere önemli görevler düşüyor. 
Sizlerle işbirliği içerisine olmaktan, 
önümüzdeki günlerde de şehrimize ve 
ülkemize beraber katkı sağlamaktan onur 
duyacağız.”  dedi.
Gaziantep Üniversitesi Rektörü Prof. 

Dr.Ali Gür ise; “Gaziantep vizyon ve 
ufukları olan aynı zamanda geleneklerine 
bağlı antik bir şehir. Şehrimizin en önemli 
özelliği güçlü bir yapıya sahip olmasıdır. 
Bir şehrin kalkınmasında ki en önemli 
etkenlerden bir tanesi üniversiteler. 
Bizler de bu şehir için her türlü çalışmaya 
hazırız. Gaziantep sanayi yapısı ile diğer 
şehirlerden oldukça farklı. Sanayide 
kuşaktan kuşağa aktarılan bir alt yapı var. 
Bu alt yapı ile gençlerimiz daha başarılı 

olarak ülkemize çok büyük katkılar 
sağlamakta. Bizler de üniversitemizdeki 
bilgiyi sanayicilerimizle buluşturmayı 
ve iş birliği içerisinde olmayı her zaman 
hedeflemekteyiz.’’ dedi.
Görüşme hatıra fotoğrafı çekimi ile son 
erdi.

GAGIAD YÖNETIMINDEN 
REKTÖR ALİ GÜR’E ZIYARET

GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri Prof. Dr. Ali Gür’e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. 

G
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TO Yeni Yönetim 
Kuruluna Hayırlı 
olsun dileklerini 
ileten Gagiad Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora 
Tezel;’’ Gaziantep 
ülkemiz için gelecek 
vadeden dinamik 
bir şehir. Bizler 

Gaziantep Genç İşadamları Derneği 
olarak ekonomik, sosyal, kültürel ve 
eğitim alanında birçok çalışma ve proje 
yürütmekteyiz. Bu şehir hepimizin ve 
bu şehri ve ülkemizi ileriye götürecek 
olan bizleriz. Ticaret Odamız her zaman 
derneğimizin önem verdiği birlikte 
projeler yaptığı önemli kurumlar 
arasında yer almaktadır. Yeni Yönetim 
Kurulunuza hayırlı olsun dileklerimizi 
ileterek başarılar dileriz.’’ dedi.
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
belirten GTO Yönetim Kurulu Başkanı 
Beyhan Hıdıroğlu;’’ Siz genç iş 

insanlarının dinamizmi bizlere umut 
olmaktadır. Yeni görevimizde Gaziantep 
için birçok proje planlamaktayız. 
Gaziantep geçmişten bugüne kendine 
birçok değer katarak başarılı ve önemli 
bir şehir oldu. Özellikle de sanayimizi 
zaman içerisinde önemli gelişmeler 
gösterdi. Siz gençlerimizin de katkıları 

ile şehrimiz daha da önemli noktalara 
gelecektir.’’ dedi.
Görüşme;  Gagiad Yönetim Kurulu 
Başkanı Bora Tezel’in GTO Yönetim 
Kurulu Başkanı Beyhan Hıdıroğlu’na 
hediye ve Gagiad Ormanına dikilen 27 
adet fidan sertifikası takdimi ile sona 
erdi. 

GAGİAD Yönetim Kurulu, GTO Yönetimine 
Hayırlı Olsun Ziyaretinde Bulundu

G
Gaziantep Genç İşadamları Derneği Yönetim Kurulu, Gaziantep Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu ile görüştü. Görüşmede Gagiad Yönetim Kurulu Başkanı Bora 

Tezel Yönetim Kurulu Üyeleri, GTO Yönetim Kurulu Başkanı Beyhan Hıdıroğlu, 
GTO Meclis Başkanı Settar Konukoğlu ve GTO Yönetim Kurulu hazır bulundu.
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örüşme esnasında yeni görevinin hayırlı olma-
sı dileklerini ileten Tezel; 23 yıldır çizgisinden 
ve değerlerinden ödün vermeden ilerleyen 
GAGİAD’ın sivil toplum kuruluşları içerisinde 
önemli bir rol oynadığını belirtti. ‘Hedefimiz ön-
celikle Gaziantep’tir, şehrimiz dinamik ve çabuk 
adapte olabilen bir şehirdir. Bu sebepten dolayı 
biz iş adamlarına düşen görev ve sorumluluğun 

farkında olarak önce şehrimiz sonra ülkemiz için çalışmaya de-
vam edeceğiz.’  şeklinde konuştu. Nazik ziyaretlerinden duyduğu 
memnuniyeti ileten Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Deniz KÖKEN; ‘Gaziantep bir marka şehirdir. Şeh-
rimize, özellikle gençlerimize sahip çıkarak büyümeye devam et-
meliyiz, ancak birlik ve beraberlik içerisinde olarak yararlı işler 
yapabiliriz’ dedi. Sivil toplum kuruluşlarının öneminin farkında 
olduklarını ve bayrağı daha ileriye taşımak için destek olmaya 
hazır olduklarını belirtti. Görüşme hediye takdimi ile sona erdi. 

GAGIAD YÖNETIMI OSB’YI 
ZIYARET ETTI 

G
Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) Yönetim Kurulu Başkanı Bora 

Tezel ve Yönetim Kurulu üyeleri, Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi Yönetim 
Kurulu Başkanı Deniz KÖKEN ile bir araya geldi.
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‘’GAGİAD Gaziantep İçin Önemli Bir Vizyondur;’’
Gaziantep Milletvekili Nejat Koçer;’’ Gaziantep Genç İşadam-
ları Derneği, şehrimize önemli katkıları olan vizyon sahibi bir 
dernektir. Kurucu üyesi olmaktan ve önceki dönem Yönetim 
Kurulu Başkanı olarak görev yapmaktan her zaman onur duy-
dum. Gagiad çizgisini hep koruyan gelecekte de daha da başa-
rılı olacak bir dernektir. Bizler hep bu şehre, bu ülkeye neler 
katarız anlayışı ile bir araya geldik. Bu bilinçle doğru adımlar-

la yolumuza devam ediyoruz.’’ dedi.
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti belirten Gagiad Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora Tezel;’’ Sizlerden aldığımız bayrağı hep 
ileriye taşıma bilinci ile çalışmalar yapmaktayız. Bu bağlamda 
şehrimize ve ülkemize kattığınız önemli değerler ile hep gurur 
duymaktayız. Bizlerde Yönetim Kurulumuz ile şehrimize nasıl 
fayda sağlarız bilinci ile var gücümüzle çalışmaktayız. ‘’ dedi.
Görüşme hatıra fotoğrafı çekimi ile sona erdi.

Nejat Koçer GAGIAD Yönetim 
Kurulunu Ziyaret Etti

Gaziantep Milletvekili ve GAGİAD 2. Dönem Yönetim Kurulu 
Başkanı Nejat Koçer Gagiad Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel 
ve Yönetim Kurulu Üyeleri ile bir araya geldi.
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Amaç Daha Fazla Ihracat: 
GAGİAD’dan Hedef Pazarlar Dubai 
ve Katar’a İş Gezisi

Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) 
Dubai ve Katar’a iş gezisi düzenledi. GAGİAD 
üyelerinin gerçekleştirdiği iş gezisinde heyet; 
Türkiye ile iş ilişkilerini, yatırım imkânları ve 
yeni ihracat pazarları, ekonomik işbirlikleri 
konularında temaslarda bulundu. Oldukça ve-
rimli geçen gezide heyet, Dubai’de Dubai Baş-
konsolosu Erdem OZAN, Dubai Ticaret ataşesi 
Hasan ÖNAL ve Türk İş Konseyi ile bir araya 
geldi. Katar’da ise Doha Büyükelçisi Ahmet 
DEMİROK ve Doha Ticaret Müşaviri Burak GÜ-
REŞÇİ ile bir araya gelen heyet bölgedeki fır-
satlar ile ilgili değerlendirmelerde bulundu.

Bizden haberler16



AGİAD HEYETİNİN 
İLK DURAĞI DUBAİ 
BAŞKONSOLOSU 
ERDEM OZAN 
OLDU 
Birleşik Arap 
Emirlikleri ’ndeki 
ekonomik hayat ve 

yatırım ortamı konusunda görüşmelerde 
bulunan heyet Dubai Başkonsolosu 
Erdem OZAN ile bir araya geldi. Daha 
sonrasında Dubai Ticaret Ataşesi Hasan 
ÖNAL’ın Dubai’deki iş hayatına yönelik 
sunumu ile devam etti.  Görüşmede 
Başkonsolos Erdem Ozan, Türkiye ile iş 
ilişkilerini geliştirmek için çalışmalarda 
bulunduklarını, özellikle Dubai’nin tüm 
dünyaya açılan bir kapı olması özelliği 
ile büyük önem arz ettiğini belirtti. 
Türkiye ile Dubai arasındaki ticari 
ilişkilerin gelişmesi gerektiğini belirten 
ÖNAL, "Türk firmalarının Dubai’de 
yatırım yapmalarını ve Dubai’li 
firmalar ile ortaklıklar oluşturmalarını 
bekliyoruz ve bunun için her zaman 
desteğe hazırız.” dedi.
Türk İş Konseyi ile devam eden 
görüşmelerde Dubai’de yatırım  ve 
işbirliği olanakları, bölgede iş yapma 
kültürü ve bölgenin potansiyeli üzerine 
görüş alışverişinde bulunuldu.
GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Bora TEZEL ise heyet ile Türkiye ve 
Gaziantep’in bölgeye sunabileceği 
hizmetler hakkında önemli bilgi 
paylaşımlarında bulundu. 
Görüşmeler hediye ve plaket takdimleri 
ile son buldu. 

GAGİAD HEYETİ QATAR 
BÜYÜKELÇİSİ AHMET DEMİROK İLE 

BİR ARAYA GELDİ. 
Dubai’deki temasların ardından 
Türkiye’nin önemli stratejik 
ortaklarından olan Katar’a a geçen heyet 

Katar Büyükelçisi Ahmet DEMİROK’u 
makamında ziyaret ederek Türkiye ve 
Katar iş ilişkileri hakkında karşılıklı 
fikir alışverişinde bulundu.  GAGİAD’ın 
ziyaretinden duyduğu memnuniyeti 
belirten Demirok; Katar’ın en büyük 
zenginliği doğalgaz ve petrol olduğunu, 
buna karşılık birçok konuda Katar’a 
hizmet vermenin mümkün olduğunu 
belirtti.  Bizler Türkiye ve Katar’ın iş 
ilişkilerinin güçlenmesi için her türlü 
desteğe açık olduklarını belirtti.   
Büyükelçi ile temasların ardından 
Ticaret Müşaviri Burak GÜREŞÇİ ile bir 
araya gelen heyet; Katar’daki yatırım 
ve ticaret olanakları, ülkenin avantaj ve 
dezavantajıyla ilgili bilgiler edindi. 
Görüşme hediye ve plaket takdimi ile 
son buldu.  

G
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Gaziantep Genç İşadamları Derneği (GAGİAD) Gaziantep Organize Sanayi Bölge 
Müdürlüğünde Endüstri 4.0 ve Gaziantep Sanayisine Bakış konulu bir toplantı dü-
zenledi. Toplantıya Hasan Kalyoncu Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Tamer Yılmaz, 
Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi Yönetim Kurulu Başkanı Deniz Köken, Sıemens 
Genel Müdür Yardımcısı Ali Rıza Ersoy konuşmacı olarak katılırken, Güneydoğu Un 
Sanayicileri Derneği Başkanı ve GAGİAD 4.ve 5. Dönem Yönetim Kurulu Başkanı Er-
han Özmen, GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 
GAGİAD Üyeleri ve Hasan Kalyoncu Üniversitesi öğrencileri de katıldı.

“GAZİANTEP GELECEĞE ENDÜSTRİ 4.0 
İLE DAHA DA UMUTLU BAKABİLİR”



AGİAD Yönetim Kuru-
lu Başkanı Bora Tezel;
‘’Yeni Dünya Düzenine 
Ayak Uydurmalıyız’’
 GAGİAD Yönetim Kuru-
lu Başkanı Bora Tezel’in 
açılış konuşması ile 

başlayan programda Tezel; “Amacımız 
sanayimizin geleceğe hazırlanması-
na katkı sağlamak olup, bu yolculukta 
eksiklerimizi ve hatalarımızı tespit et-
mektir. Gaziantep sanayisi ülkemiz ve 
geleceğimiz için önemli bir potansiyel 
arz etmektedir. Yeni dünya düzenine 
ayak uydurmamız gereken bugünlerde 
Endüstri 4.0’a özellikle dikkat çekmek 
istiyoruz. Her şey bir fikirle başlıyor ve 

yenilik fikri tohumlarını ekmek için ar-
tık harekete geçmek, aksiyon almak ge-
rekiyor.” dedi.

Hasan Kalyoncu Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Tamer Yılmaz;
‘’ Doğru endüstri kanalları ile doğru 
yerde olmalıyız’’
 Hasan Kalyoncu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Tamer Yılmaz ise yaptığı ko-
nuşmada; “Gaziantep sanayi alt yapısı 
ile ülkemizin ve bölgenin önemli itici 
güçleri arasında. Sanayi devrimi, akıllı 
üretim sistemleri teknoloji yol harita-
sına göre endüstri 4.0 farkındalığını 
hayata geçirmek için gerek üniversite-
miz gerekse sanayicilerimiz birçok ça-
lışmalarda artık yer almaya başlamıştır. 

Üniversite-sanayi işbirliği bu bağlamda 
daha da önemli bir duruma gelmektedir. 
Bugün bilişim ağırlıklı 4’üncü sanayi 
devrimi yaşanıyor. Türkiye bu devrimi 
kaçırmayacak, tam göbeğinde olacak-
tır. Bilişim ağırlıklı teknoloji üretimine 
ağırlık verilmesi gerekmektedir. Biz de 
Hasan Kalyoncu Üniversitesi olarak bu 
değişime katkı koyacağız.’’dedi.

Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Deniz Köken;
‘’Hedef Sanayimizi Geliştirmek’’
 Gaziantep Organize Sanayi Bölgesi Yö-
netim Kurulu Başkanı Deniz Köken ise 
konuşmalarında; “Gaziantep sanayisi 
ihracatta ülkemizin ilk 5 şehirleri ara-

sında yer alıyor. Gaziantep olarak, ül-
kemizin lokomotif şehirlerinden birisi 
olmanın önemli sorumlulukları var. Her 
anlamda üretimi, istihdamı ve arge fak-
törlerini güçlendirmemiz gerekiyor. Or-
ganize sanayimizde 950 firmamız var. 
Yenilikleri sanayimize katmak, işgücü-
müzü arttırmak, üretim kapasitemizi 
yükseltmek için her zaman sanayicileri-
mizin yanındayız.’’dedi.

Siemens Genel Müdür Yardımcısı 
Ali Rıza Ersoy;
‘’Endüstri 4.0 Bize El Feneri Gibi Yol 
Gösterecektir’’
 Sanayi geçmişine baktığımızda 18. 
yüzyılda buhar makinası kullanılmaya 
başlanmış, 100 yıl önce Henry Ford’un 
otomobil fabrikalarında seri üretime 
geçilmiş ve 20. yüzyılda IT ve bilgisa-
yar kontrollü sistemlerin kullanılma-
sıyla üç devrim gerçekleşmiştir. Şimdi 
dünya Endüstri 4.0’a odaklanmış du-
rumda. Endüstri 4.0 vizyonu, kendi 
kendini düzenleyebilen, otonom üretim 
sistemleri ve değer zincirindeki tüm 
adımlar arasında kapsamlı ağ iletişimi 
ile desteklenen bir çözüm yaklaşımı 
vaat ediyor. Bu sistem artan verimlilik, 
enerjide verimlilik,artan verimlilikle 
rekabet avantajı sağlayacaktır. Bu yeni-
likler devrim değil bence evrim niteliği 
taşımaktadır. Endüstri 4.0 geleceğimize 
adeta bir el feneri gibi yol gösterici ola-
caktır ve Türkiye Dünyada bu değişimin 
öncülerinden olacaktır.‘’ dedi.
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ürkiye ekonomisini önümüzdeki süreçte 
neler beklediğiyle ilgili ipuçları veren 
Ağaoğlu, büyüme, istihdam ve yatırım 
politikalarıyla ilgili öngörülerde bulundu. 
Ağaoğlu, konuşmasında Türk ekonomisinin 
geldiği noktayı özetlerken, Avrupa ve dünya 
ülkelerinden örnekler vererek kıyaslama yaptı.
Gaziantep ekonomisinden de bahseden 

Ağaoğlu, Gaziantep’in Türkiye’nin ekonomisine değer katan 
önemli şehirlerden birisi olduğunu ifade etti. Ali Ağaoğlu 
“Gaziantep, üreten insanların şehri, Bu özelliğinden dolayı, 

sizleri kutluyorum ve burada olmaktan son derece mutluyum” 
diye konuştu.
Ağaoğlu’nun konuşmasının ardından dinleyiciler, sorular 
yöneltti. Programın sonunda, GAGİAD Başkanı Bora Tezel, Ali 
Ağaoğlu’na hediye takdim etti.T

Ekonomist Ali Ağaoğlu, GAGİAD’ın davetlisi olarak geldiği 
Gaziantep’te, Türk ekonomisini değerlendirdi.

Ekonomist Ali Ağaoğlu 
GAGİAD üyeleriyle buluştu
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oplantıya Yönetim 
Kurulu Başkanımız Bora 
Tezel, Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Kadınlar 
Kurulumuz, üye ve üye 
eşlerimiz katıldı.
V22 Uluslararası Dan. 
A. Ş. Kurucu & Aile 

Varlığı Uzmanı ve İstanbul Portföy 
Yönetim Kurulu Danışmanı Deniz 
Mısır’ın konuşmacı olduğu toplantıda 
üyelerimiz; varlık yönetimi, aile 
yönetimi, özel aile ofisinin kurulması 
hakkında bilgiler aldı.
Aile Ofisi çözümünün geleneksel servet 
yönetimi çözümünden önemli farklar 
taşıdığını anlatan Deniz Mısır, “Aile ofisi 
alanının büyümesi 2008’deki küresel 

finansal kriziyle birlikte ailelerin bir 
nevi finans dünyası ile servet ve varlık 
yöneticilerine güveninin kırılması ile 
güçlendi. Aileler özel varlıklarını, kimi 
durumlarda aile işlerini de dahil ederek, 
bir yapı üzerinden nesiller boyu devam 
hedefi ile yönetmeyi öncelik olarak 
belirledi” dedi. Yurt dışından da örnekler 
veren Deniz Mısır, “Yurtdışında üzerinde 
konuştuğumuz ve gözlemlediğimiz 
husus, ailelerin geçmişten farklı olarak 
ailelerini ilgilendiren hassas konuları 
da gündemlerine alıp çalışıyor olmaları. 
Ailelerin %95’i varlıklarını (ve aile 
şirketlerini) üçüncü jenerasyon itibarı 
ile kaybediyorlar. Buna dikkat etmek 
lazım” diye konuştu.
Programın sonunda GAGİAD Yönetim 

Kurulu Başkanı Bora Tezel, Deniz Mısır’a 
hediye sundu.

Aile Varlık Yönetimi Nedir ve 
Neden Aile Ofisi?

T
Üyelerimiz Aile Varlık Yönetimi Nedir ve Neden Aile Ofisi 
konulu bilgilendirme toplantısında bir araya geldi.
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GAGİAD Oğuzeli Doğanpınar Şehit Coşkun Tanrıöver Ortaokulu Kütüphane 
Tefrişatını Tamamladı. Tefrişatı tamamlanan kütüphane için açılış töreni 
düzenlendi. Açılışta Oğuzeli Kaymakamı Yasin Yunak, İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Burhan Yüksel GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel, Yönetim Kurulu 
Üyeleri ve GAGİAD Üyeleri hazır bulundu.

Gaziantep Genç İşadamları Derneği  (GAGİAD) tarafından Do-
ğanpınar Şehit Coşkun Tanriöver Ortaokulu Kütüphane tef-
rişat tamamlandı. Bu sebeple gerçekleşen açılışta konuşma 
yapan Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel;  GAGİAD bugüne 
kadar olduğu gibi bugünden sonra da eğitime önem ve destek 
vermeye devam edecektir. Geleceğimizin teminatı çocukları-

mız için yapılan her yatırım derneğimiz için çok önemlidir. 
Kütüphanemiz çocuklarımıza hayırlı olsun dedi. 
Oğuzeli Doğanpınar Şehit Coşkun Tanrıöver Ortaokulu Mü-
dürü Cihan Akpınar, GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora 
Tezel’e teşekkürlerini bildirerek plaket takdim etti.
Açılış programı hatıra fotoğrafı çekimi ile sona erdi.

Kütüphane Tefrişatı Tamamlandı
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Önceki dönem başkanlarımız ve gold 
üyelerimizin bir araya geldiği gecede 
gold üyelerimiz keyifli bir akşam 
geçirdiler. 2017 yılında gold üye olan 
üyelerimize plaket takdimi yapıldı. 

GOLD 
ÜYELERE 
PLAKETLERİ 
VERİLDİ
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tkinliğe, geçmiş 
d ö n e m d e 
G A G İ A D ’ a 
Başkan ve 
Yönetim Kurulu 
üyesi olarak 
hizmet eden 
isimler katıldı.
G A G İ A D ’ ı n 

kendilerine özel etkinliğinde bir 
kez daha buluşmanın mutluluğunu 
yaşayan GOLD üyeler, keyifli vakit 
geçirdi ve birlikte sohbet etme 
imkanı buldu.
Gecede bir konuşma yapan Yönetim 
Kurulu Başkanı Bora Tezel, 
GAGİAD’ın büyük bir aile olduğunu 
belirterek, “Bu ailenin kurucuları 

sizlersiniz. Sizin başlattığınız 
bu bayrak yarışını bugün bizler 
devam ettiriyoruz. Bugün burada 
bulunmaktaki temel amaçlarımızdan 
birisi de sizleri dinlemek, sizlerden 
aldığımız doğru mesajlarla, geleceğe 
daha iyi hazırlanmak ve üyelerimize 
daha iyi hizmet etmek” diye konuştu.
Kadınlar Kurulu Başkanı Aylin 
Burnukara da GOLD üyelere hitaben 
yaptığı konuşmada, “Sizlerin 
fikirlerine ve yol göstericiliğine her 
zaman ihtiyacımız var. Sizlerden 
aldığımız fikirlerle, daha iyiyi 
yakalamaya çalışıyoruz” dedi.
Programda, GOLD üye olmaya hak 
kazanan yeni isimlere plaket takdim 
edildi.

E



1950 yıllarında inşa edilen, cumhuriyet 
dönemi yapım özellikleri, yaşanmışlığı 
ve kent belleğindeki yeri göz önünde 
bulundurularak  Kültür ve Turizm 
Bakanlığı tarafından koruma altına 
alınan ve tarih dokusu korunularak 
renovasyon yapılan eski adliye binasına 
“Yaşayan Kültür ve Sanat Merkezi” 
adı verildi. Daha önceki yıllarda bina; 
Hükümet Konağı ve Adliye Binası olarak 
inşa edilse de içerisinde valilik, emniyet, 
nüfus dairesi, baro ,maliye gibi birçok 
kuruma hizmet etmiştir. Cephesindeki 
kesme taş malzemesi,saat kulesi ve 
yüksek sütunlu girişleri ile anıtsal 
bir görünüme sahip olan bina kent 
belleğinde önemli bir yere sahip olmakla 
beraber Gaziantep’in acı tatlı birçok 
olayına da tanıklık etmiştir.

Bizden Haberler26

GAZİANTEP SANAT MERKEZİ Düzenleyen: 
SELİN AKCAN 
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üçlendirme, statik ve 
renovasyon çalışmaları 
tamamlanan binanın, 
geçmişten günümüze 
yüklendiği tüm fonksiyonlar, 
yapının koridorlarında, 
duvarlarında, avlusunda 
görsel ve işitsel sanat 
öğelerinin yorumlarıyla 

anlatılmış durumda. Doğada dönüşümü olmayan, 
atık lamine ve temperli cam kırıkları ile Roma 
döneminden gelen mozaik döşemeler; Gaziantep 
Belediyesinin Rehabilitasyon Merkezinde madde 
bağımlılığı tedavisi görmüş gençler ve Kadın 
Sığınma Evi’ndeki kadınların sosyal hayatla 
barıştırma hedefiyle, yeniden yorumlanarak 
sanata dönüştürülmüş olarak tüm zeminler 
hareketlendirilmiştir. Ayrıca bina; doğada 

G
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dönüşümü olmayan yaklaşık 100 
ton cam atığının toplanarak sanata 
dönüştürülmesiyle de çevre dostu ve 
doğaya saygılı bir bina olma özelliğini 
de kazanmıştır.
Bina,10.000m2 kapalı, 1.000m2 açık 
(orta avlu) alana sahip olup; yetenek 
geliştirme, cam, ebru, mozaik ve resim 
atölyeleri, müzik kursları, tasarım 
atölyesi ve güzel sanatlar atölyesi 
gibi kursların verildiği merkezde, 
ayrıca, sanat galerileri, sergi salonları, 
kafeterya, çocuk sanat merkezi, 
çocuk tiyatroları, çocuk kütüphanesi, 
enformasyon merkezi, çok amaçlı 
salon, yapının kendini anlattığı müze, 
kent arşive merkezi  , kent araştırma 
komisyonu ve kent kütüphanesi de yer 
almaktadır.
Sanat merkezi olarak hizmete açılan bu 
bina; yapımı, hikayesi, proje ve tasarım 
uygulamasıyla doğaya saygılı, geçmişin 
izlerini geleceğe sanatla anlatarak 
dikkat çekmeyi başarmış olmasıyla 
beraber, bizlerin de birer Gaziantep’li 
olarak bu tarz yapıları desteklemeli ve 
devamlılığını sağlamalıyız.
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GAGİAD, kredi fırsatları ve piyasa 
koşullarıyla ilgili bilgilendirmek ve 
bilinçlendirmek amacıyla, üyelerini 
finans sektörüyle buluşturmaya devam 
ediyor.

Türk Exımbank üyelerimize finans 
ve kredi olanaklarını anlattı

u kapsamda, 
Türk Exım-
bank yöne-
ticileri de 
G A G İ A D ’ ı n 
konuğu oldu. 
B a n k a n ı n 
G a z i a n t e p 

Şube Müdürlüğü uzmanla-
rı İbrahim Halil Yıldırım ve 
Mehmet Yalçın, Derneğimize 
gelerek, üyelerimizi, finans 
sektörü, oluşan piyasa koşul-
ları, kredi fırsatları ve yatırım 
planlamaları ile ilgili bilgilen-

dirdi.
Mali konularda detaylı açık-
lamalarda bulunan Uzmanlar 
İbrahim Halil Yıldırım ve Meh-
met Yalçın, Türk Exımbank’ın 
sağladığı avantajları da anlat-
tı. GAGİAD üyelerinin katıldığı 
programda, ayrıca üyelerden 
gelen sorular da cevaplandı-
rıldı.
Programın sonunda Yönetim 
Kurulu Başkanı’mız Bora Te-
zel tarafından Türk Exımbank 
yöneticilerine 27 adet fidan 
sertifikası verildi.

B
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Sani Konukoğlu Bulvarı Karşıyaka Kavşağı No:104 
Şehitkamil/Gaziantep 
Tel: 342 338 66 66 
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AGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel; 
“Bizlere, genç iş adamları olarak ülkemizin 
ve şehrimizin kalkınması konusunda çok 
önemli görevler düşüyor. Gaziantep bu ko-
nuda birbirini destekleyen, üreten ve sürekli 
çalışan bir şehir. Sanayimizin ve üretimimi-
zin en önemli temsilcisi GSO Yönetim Kurulu 

Başkanımız ve Kurucu Başkanımız Adil Konukoğlu’nu ağırla-
maktan onur ve gurur duyuyoruz. Bizler bugün şehrimiz için 
neler yapabilirizi Sanayi Odası Başkanımızın gündem değer-
lendirmeleri ve üyelerimizin fikir alışverişi ile irdeleyeceğiz.’’ 
dedi. GSO Yönetim Kurulu Başkanı ve Gagiad Kurucu Başkanı 
Adil Konukoğlu, Gagiad Üyelerine gündeme dair değerlendir-
melerde bulunarak şunları kaydetti; “Gaziantep olarak güçlü 

  GAGIAD Üyeleri GSO Başkanı Adil 
Konukoğlu ile biraraya geldi

G
GAGİAD Önceki Dönem Yönetim Kurulu Başkanları, Yönetim Kurulu 
Üyeleri,Kadınlar Kurulu Üyeleri ve GAGİAD üyeleri GSO Yönetim Kurulu 
Başkanı ve GAGİAD Kurucu Başkanı Adil Konukoğlu ile toplantıda bir araya 
geldi. Dernek merkezinde gerçekleşen toplantıda Türkiye ve Gaziantep’e dair 
gündem değerlendirmeleri görüşüldü.

    ‘’Ülkemize sahip çıkmalı, istihdam sağlamaya ve 
yatırım yapmaya devam etmeliyiz’’
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bir şehiriz. Bizler Gaziantepliler olarak atalarımızdan gelen 
vatan sevgisi bilinci ile yetiştirildik. İçinde bulunduğumuz 
sıkıntılı süreci başarı ile birbirimize destek olarak atlatacağız. 
Bu hususta bizlere düşen görev çalışıp, üretip istihdam sağla-
maya devam etmektir. Şehrimize ve ülkemize hizmet etmek 
en önemli görevlerimiz. Şu an yaşadığımız en büyük sıkıntı 
piyasalarda nakit baskısıdır. Bu baskı da ödemelerde sıkıntı 
yaratıyor. Ülkemiz dönemsel olarak bu sıkıntıları yaşıyor. 
Bunun da en büyük sebebi aslında tasarruf yapılmamasıdır. 
Ülkemiz tasarruf konusunda rakamsal olarak çok gerilerde. 
Çin’in tasarruf oranı %54, Avrupa’nın %35,ülkemizin ise 
%14. Bu veriler doğrultusunda değerlendirme yaptığımızda 
ekonomimizdeki dalgalanmaların genel sebebini görebiliriz. 
Artık ekonomi globalleşiyor. Dinamikleri değişen dünya eko-

nomisinde ülke olarak önlemlerimiz almalıyız.
Gaziantep Sanayi odası olarak birçok yeni projelerimizi ta-
mamlamak üzereyiz. Özelliklede sanayicilerimize istihdam 
konusunda destek olmak amacıyla eğitim merkezi kurduk. Bu 
eğitim merkezlerinde sanayicilerimize kalifiye eleman istih-
damı konusunda destek olacağız. Ayakkabı ve terlik sektörü 
için ihtisas sanayi bölgesi kurulacak. Bunun alt yapısı da hazır 
durumdadır. 
Bu günlerde bizlere düşen en büyük görev ülkemize dört elle 
sahip çıkıp, istihdam sağlamaya devam etmek ve istikrarlı bir 
şekilde yatırımlarımızı sürdürmektir.’’
Toplantı GAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Bora Tezel’in, GSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Adil Konukoğlu’na hediye takdimi 
ile sona erdi.
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Üyelerimiz 
Biogirişimcilik 
İle İlgili 
Bilgilendirme 
Toplantısında 
Bir Araya Geldi

Prof.Dr. Nezih Hekim’in 
konuşmacı olarak katıldığı 
Biogirişimcilik ve Tıpta Yeni 
Yatırım Alanlarının konu olduğu 
bilgilendirme toplantısında 
üyelerimiz dernek merkezimizde 
bir araya geldi. Toplantıda Prof. 
Dr. Nezih Hekim tıp alanındaki 
gelişmeler ve yatırıma yönelik 
alanlar hakkında üyelerimize 
bilgiler verdi.

oplantı Prof. Dr. Nezih Hekim’e 
Yönetim Kurulu Başkan Veki-
limiz Cihan Koçer ve Kadınlar 
Kurulu Başkanımız Aylin 
Burnukara tarafından hediye ve 
Gagiad fidan sertifikası takdimi 
ile sona erdi.T



35Ziyaret



Makale36

Türkiye ekonomisi, Uluslararası Para Fonu (IMF) 
tarafından gelişmekte olan piyasa ekonomisi olarak 
tanımlanan bir ekonomidir. Türkiye, dünyanın Yeni 
sanayileşen ülkeler arasında görülür. The World 
Factbook’a göre Türkiye büyük ölçüde gelişmiş bir 
iktisada sahiptir. 

ürkiye ekonomisi, 
Uluslararası Para 
Fonu (IMF) tarafın-
dan gelişmekte olan 
piyasa ekonomisi 
olarak tanımlanan 
bir ekonomidir. Tür-
kiye, dünyanın Yeni 

sanayileşen ülkeler arasında görülür. 
The World Factbook’a göre Türkiye bü-
yük ölçüde gelişmiş bir iktisada sahiptir. 
Türkiye aynı zamanda ekonomistler ve 
siyaset bilimciler tarafından dünyanın 
en yeni sanayileşmiş ülkelerden biri 
olarak tanımlanır. Türkiye, nominal 
GSYİH’ya göre dünyanın 18. en büyük 
ekonomisi ve SAGP GSYİH’ya göre 17. 
en büyük ekonomisidir. Tarım ürünleri, 
tekstil, motorlu araçlar, gemiler ve diğer 
ulaşım ekipmanları, inşaat malzemeleri, 
tüketici elektroniği ve beyaz eşya gibi 
sektörlerde dünyanın lider üreticileri 
arasında yer almaktadır. Devletin sana-
yi, bankacılık, ulaşım ve iletişim sektör-
lerinde halen önemli bir rol üstlenmesi-
ne rağmen son yıllarda özel sektör’de de 
hızlı bir gelişim sağlanmıştır.
Günümüzde Türkiye’nin pek çok bölgesi 
sanayi toplumu olarak nitelenebilir. Tür-
kiye sanayi toplumuna hızlı geçiş olgu-
sunu İslam ülkeleri toplumlar arasında 
başarıyla gerçekleştirebilen az sayıdaki 
ülkeden birisidir.
Türkiye, dünyanın en büyük islam eko-

nomisidir. Türkiye’yi Endonezya ve Suu-
di Arabistan izler. Türk dünyasının da en 
gelişmiş iktisadı olan Türkiye’yi Kazakis-
tan izler.
Devlet Bütçesi, kamu gelir ve giderle-
rinin, yasama organı (Türkiye Büyük 
Millet Meclisi) tarafından onaylanarak, 
hükümet tarafından yürütülüp uygulan-
masına izin veren bir kanun, bir hukuki 
belgedir. Bir başka deyişle kamu kaynak-
larının toplanması ve harcamaların ya-
pılması için hükümetin, ulusal egemen-
liği temsil eden parlamentodan aldığı bir 
yetkidir; bu bağlamda toplum ile siyasi 
iktidar arasında kaynakların kullanımı 
konusunda yapılan bir sözleşme olarak  
görülebilir.
Gaziantep Milletvekili ve Plan Bütçe Ko-
misyonu Sözcüsü Nejat Koçer 2017 Yılı 
Bütçesini değerlendirdi.
2017 yılında bütçe giderlerini 645 mil-
yar TL, faiz hariç giderleri 587 milyar TL, 
bütçe gelirlerini 598 milyar TL, vergi ge-
lirlerini 511 milyar TL, bütçe açığını 46.9 
milyar TL, faiz dışı fazlayı ise 10.6 milyar 
olarak; bu hedefler çerçevesinde 2017 yı-
lında bütçe açığının milli gelire oranının 
yüzde 1.9  olması öngörülmüştür.   
Büyümeyi hedef almış, özel sektör ve 
kamu yatırımları noktasında hassasiyeti 
olan, üretimi, ihracatı destekleyici, Ar-Ge 
ve İnovasyonu öncelik haline getirmiş bir 
anlayışla hazırlanan 2017 yılı bütçemiz, 
mali disiplinin taviz vermediği hususlar-

T

2017 Yılı Türkiye 
Bütçesi Görüşmeleri

Günümüzde 
Türkiye’nin 

pek çok 
bölgesi sanayi 

toplumu olarak 
nitelenebilir. 

Türkiye sanayi 
toplumuna hızlı 
geçiş olgusunu 
İslam ülkeleri 

toplumlar 
arasında 
başarıyla 

gerçekleştirebilen 
az sayıdaki 

ülkeden 
birisidir.

MÜGE FISTIK



dan birisidir. 2017 bütçe açığının milli 
gelire oranının yüzde 1,9 olarak öngö-
rülmesi, faize değil kamu hizmetlerine 
kaynak ayıran bir bütçe olarak planlan-
mış olması bu hassasiyetin bir gösterge-
sidir. En yüksek payın eğitime ayrıldığı-
nı belirten Koçer,  2017 de kamuya farklı 
sektörlerden 60 binin üzerinde perso-
nel alımı yapılacak. Yatırımlara ayrılan 
pay yüzde 30 artarak 78 milyar liraya 
çıkacak. Sosyal güvenlik işveren prim 
destekleri başta olmak üzere reel sek-
töre toplam 32.4 milyar lira aktarılacak. 
BAĞ-KUR prim desteği 1.5 milyar liraya 
ulaşacak. İşletmelerin ödemesi gereken 
22 milyarlık prim karşılanacak. Yatırım 
teşviklerinde 583 milyon liralık istisna-
lar sağlanacak. Enerji, faiz desteği gibi 
alanlarda işletmelere 600 milyon lira 
kaynak ayrılacak. Ayrıca ihracata teşvik 
paketiyle birlikte bütçeden ayrılan kay-
nak da 3 katına çıkarıldı. Turizm sektö-
rüne destek için de 522 milyon lira kay-
nak ayrıldı. Küçük ve orta boy işletmeler 
için 1.1 milyar liralık destek öngörüldü.

Esnafa 1.3 milyar liralık kredi faiz des-
teği verilecek. Tarımsal kredilerde faiz 
desteği yüzde 37 arttı. Çiftçiye kredi faiz 
desteği 2.4 milyar liraya yükseldi. Ar-Ge 
ve inovasyon için 5.8 milyar liralık kay-
nak aktarıldı. Evde bakıma destek 5.8 
milyar lira, engelli ve yakınlarına kul-
landırılacak destek tutarı da 5.3 milyar 
lira olarak belirlendi. Yerel yönetimlere 
58.4 milyar liralık bütçe ayrıldı. Tarım 
sektörüne yönelik destekler yüzde 21.5 
artış göstererek, toplam 30.9 milyar 
lira olarak belirlendi. Ekonominin te-
melinin üretim ve kaliteli insan gücü 
olduğunu belirten Koçer, İnsan kaynağı-

nın bu kaynağı yaratacak olan eğitimin 
önemini biliyoruz. Yüzde 20 ile en yük-
sek pay (122 milyar lira) önceki yıllarda 
olduğu gibi eğitime ayrılırken, 9 milyar 
liralık burs ve öğrenim kredi desteği 
sağlanacak. 2002 yılında bütçeden eği-
time ayrılan kaynak sadece 11,3 milyar 
liraydı. Bu 2017 yılında eğitime ayrılan 
kaynakta 10 kat artış anlamına geliyor; 
diyerek görüşlerini bildirdi.
Ayrıca, Türkiye Ekonomisinin yapısal 
sorununun olmadığını, Türkiye’ye yö-
nelik küresel bir “finansal operasyon” 
yapıldığını kaydetti.
AK Parti Gaziantep Milletvekili Nejat Ko-
çer, Ekonomi Bakanlığının TBMM Genel 
Kurulundaki 2017 yılı bütçe görüşmele-
rinde yaptığı konuşmasında, dünyada 
siyasi ve ekonomik değişim yaşandığını, 
AB’nin son ekonomik krizden sonra hala 
istediği seviyede toparlanamadığını ifa-
de etti. ABD’nin, başkanlık seçimi ile 
artan para politikasındaki belirsizliği gi-
deremediğini belirten Koçer, yakın coğ-
rafyadaki savaş hali ve siyasi belirsizlik-
lerin devam ettiğini söyledi. Beş ay önce 
Türkiye’de bir darbe girişimi olduğuna 
dikkati çeken Koçer, “Bütün bu olumsuz 
tabloya ve küresel ticaretteki gerileme 
eğilimine rağmen, Türkiye, 2015 yılında 
yüzde 4, kesintisiz 27 çeyrektir büyüdü. 
2015’te yıllık yüzde 26 gerileyerek 32,2 
milyar dolara düşen cari açık, 2016 yı-
lında yüzde 4,9 gerileyerek 23,5 milyar 
dolara indi. 2016 yıl sonu hedefi de 
yüzde 4,3” ifadelerini kullandı. Koçer, 
Türkiye ekonomisini küresel gelişme-
lerden bağımsız düşünmenin imkânsız 
olduğunu belirterek, “Bu verilerle ye-
tinmemiz asla mümkün değil. İthalatta 
bağımlılığımızı azaltmaya gayret ediyor, 

ihracatın büyümeye olan pozitif katkısı-
nı sürekli kılmayı hedefliyoruz” ifadele-
rine de yer verdi. ‘İçinde bulunduğumuz 
bu dönem Türkiye’nin farkındalık döne-
midir.’ diyerek sözlerine ekledi.
Koçer, tasarrufları artıracak teşvikler ve 
yapısal reformların bir bir hayata geçti-
ğine işaret ederek, Türkiye’nin G-20’nin 
en hızlı büyüyen ülkesi olduğunu ve AB 
ülkelerinden daha hızlı büyüdüğünü 
söyledi.
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Gaziantep Genç İşadamları Derneği Kadınlar Kurulu tarafından Gap Görme 
Engelliler İlköğretim Okulunda eğitim ve öğretim gören yaklaşık 150 öğ-
renciye bot ve mont yardımı yapıldı.

Kadınlar Kurulu38

ardımla ilgili açıklamada bulunan 
Gagiad Kadınlar Kurulu Başkanı Aylin 
Burnukara;’’ Gagiad olarak her zaman 
eğitim bizim için önemli unsurlar 
arasında yer aldı. Bizler toplumun her 
alanında şehrimize ve ülkemize destek 
vermek için çalışmaktayız. Özelliklede 
kışın zorlu şartlarında küçükte 

olsa öğrencilerimize yardımda bulunarak kışı sıcak 
geçirmelerini sağlamaya çalıştık. Kadınlar Kurulumuza, 
Sosyal ve Kültürel Etkinlikler Komisyonuna, Eğitim ve 
Ekonomi Komisyonuna ayrıca üye eşlerimize destekleri 
için teşekkür ediyorum.’’ dedi.
Kadınlar Kurulu ve üye eşleri tarafından öğrencilere tek 
tek hediye paketleri ve onlar için hazırlanan ikramlar 
verildi

Y

GAGIAD Kadınlar Kurulundan 
Bot ve Mont Yardımı
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GAGİAD Kadınlar Kurulumuz ve üye eşlerimiz Meme Kanserinde Erken Tanı 
konulu söyleşide bir araya geldi. Meme Kanserinde farkındalık yaratmak adı-
na gerçekleşen söyleşide Yrd. Doç. Dr. Feyza YILMAZ Meme Kanserinde Erken 

Tanının önemi hakkında üye eşlerimize bilgi verdi.

Söyleşi Kadınlar Kurulu Başkanımız Aylin Burnukara’nın, 
Yrd. Doç. Dr. Feyza Yılmaz’a hediye takdimi ile sona erdi.

GAGIAD Kadınlar Kurulumuz 
”Meme Kanseri 
Bilinçlendirme Ayında” 
bir araya geldi
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GAGİAD Kadınlar Kurulu Başkanı Aylin Burnukara ve Kadınlar 
Kurulu Üyeleri Gaziantep Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma 
Şahin’i makamında ziyaret etti.

GAGIAD Kadınlar Kurulundan 
Fatma Şahin’e Ziyaret

örüşmede Gagiad 
Kadınlar Kuru-
lu Başkanı Aylin 
Burnukara Ka-
dınlar Kurulunu 
tanıtarak; ’ ’Sivil 
toplum kuruluşla-
rı olarak şehrimize 
ve ülkemize hiz-

met etmek görevimizdir. Kadınlar 
Kurulu olarak gerek derneğimiz için 
gerekse Gaziantep için proje üret-
meye ve çalışmaya devam ediyoruz. 
Sizlerinde desteği ile şehrimiz daha 
ileriye götürmek asıl görevlerimiz 

arasındadır.’’ dedi.
Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkanı Fatma Şahin ise; Şehrimiz 
sürekli kalkınan güçlü bir yapıya sa-
hip bir şehir. Sizlerle çalışmak, pro-
jeler yürütmek bizler için önemli. 
Büyükşehir Belediyesi olarak birçok 
çalışmalarımız var. Bu başarılı ça-
lışma ve projeleri ise sizlere tanıtıp 
daha da başarılı hale getirmeliyiz.’’ 
dedi. Görüşme Gagiad Kadınlar Ku-
rulu Aylin Burnukara tarafından Ga-
giad Ormanında Fatma Şahin adına 
dikilen 27 fidan sertifikası takdimi 
ile sona erdi.

G
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Kadınlar Kurulumuz 
Medikal Estetik 
Uzmanı DR. Mustafa 
Karataş Ile 
Söyleşide Buluştu

Kadınlar Kurulu Üyelerimiz ve Üye 
Eşlerimiz Estetikte Yenilikler ve 
Geçmişe Bakış konulu söyleşide bir 
araya geldi. 

Söyleşiye, Kadınlar Kurulu Başkanımız Aylin Burnukara, 
Kadınlar Kurulumuz ve üye eşlerimiz katıldı. 
Medikal Estetik Uzmanı DR. Mustafa Karataş’ın konuşmacı 
olduğu söyleşide üye eşlerimiz geçmişten günümüze estetik 
uygulamaları ve yeni uygulamalar hakkında bilgiler aldı.
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nsan Kaynakları 
ve Eğitim Uzmanı 
Mahir ÇENGEL ta-
rafından hazırla-
nan, GAGİAD Üye-
lerinin bir araya 
geldiği eğitimde 
Yaşama Olan Tep-

kiler, Algılarımız ve Farklı-
lıklarımız, Kişilik Profilleri 
ve İletişim konularındaki 
farklılıklar ve nedenleri pay-
laşıldı.

Etkili İletişim Eğitimimiz 
Tamamlandı

İ
İletişim Felsefesi, Önyargılar, Dinlemek, Jest ve Mimikler, 
Empati, Makro Beden Dili, Mikro Beden Dili, Yalanın 
Deşifresi, Algı, Ben-Sen Kimiz? ana başlıkları çerçevesinde 
düzenlediğimiz ‘ Etkili İletişim’ eğitimimiz tamamlandı.
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Program Kadınlar Kurulu Başkanımız 
Aylin Burnukara ve Yönetim Kurulu 
Başkanımız Bora Tezel’in DR. Özgür 
Bolat’a şehrimize özgü bakır hediye 

ve Dr. Özgür Bolat adına Gagiad 
Ormanına dikilen 27 adet fidan 
sertifikası takdimi ile sona erdi.

GAGIAD Dr. Özgür Bolat 
Ile söyleşi düzenledi

Gaziantep protokolünün, Gagiad üyelerinin ve 
Gaziantep halkının katıldığı söyleşimizde Dr. 
Özgür Bolat; Başarı, mutluluk getirir  mi? Zeki 
çocuklar neden öğrenemez?, Rekabet neden 
motivasyonu düşürür?, Gerçek  sevgi nedir 
ve çocuklar gerçekten nasıl sevilir?, Şirketlerde 
rekabet ortamı ve çalışanlar arasındaki 
iletişimin önemine değindi.
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GAGİAD Kadınlar Kurulumuz 10 Kasım Atatürk’ü Anma 
konulu söyleşi düzenledi.

Prof. Dr. Yunus Emre Tansü’nun konuşmacı olduğu söyleşide bir araya ge-
len Kadınlar Kurulumuz ve üye eşlerimiz Mustafa Kemal Atatürk’ün hayatı 

hakkında bilgiler aldı.

Kadınlar Kurulumuz 
10 Kasım’da bir araya geldi



SEDA ERUSLU
UZM. KLİNİK PSİKOLOG

eğerli okuyucular;
Çocuklarda öğren-
me güçlüğüne sebep 
olan, çeşitli prob-
lemleri beraberinde 
getiren dikkat eksik-
liği ve hiperaktivite 
bozukluğu (DEHB) 
hakkında sizler için 

güncel, elimden geldiği kadarıyla bil-
gilendirici bir yazı hazırladım. ‘Dikkat 
eksikliği nedir?’ sorusunun bilimsel kar-
şılığını bilmeden ‘çocuğumda dikkat ek-
sikliği var’ diyen ailelere rastlıyor olmak 
üzücü aynı zamanda çocuğunuz için tah-
min üzerine ‘hiperaktif’ teşhisi koymak 
da doğru değildir!

DEHB ( DİKKAT EKSİKLİĞİ VE HİPE-
RAKTİVİTE BOZUKLUĞU NEDİR?)
Aşırı hareketlilik, dikkat eksikliği ve dür-
tüsellik olarak isimlendirilen üç temel 
belirti kümesinden oluşan nörogelişim-
sel bir bozukluktur. DEHB çocukluk çağı-
nın iyi tanımlanmış ve en önemli psiki-
yatrik sorunlarının başında gelir.
DEHB belirtileri genellikle 4-5 yaşların-
da gözlenmeye başlanır. Ancak çoğu ço-
cukta okul dönemi ile belirgin hale gelir. 
Ancak belirtilerin mutlaka 10 yaşından 
önce başlaması gerekir. DEHB’ye erkek 
çocuklarda kızlara oranla daha sık rast-
lanır. Erkek çocuklarda genellikle hipe-
raktivite ve dürtüsellik belirtileri, kız ço-
cuklarında ise daha çok dikkat eksikliği 
belirtileri ön plandadır. DEHB her kültür 
ve toplumda görülen bir bozukluktur.

Dikkat eksikliği ve hiperaktivite bo-

zukluğunun belirtileri:
1. Çoğu zaman ayrıntılara dikkat edemez 
ya da okul ödevlerinde, işlerinde ya da 
diğer etkinliklerinde dikkatsizce hatalar 
yapar.
2. Çoğu zaman üzerine aldığı görevlerde 
ya da yaptığı etkinliklerde dikkati dağılır.
3. Doğrudan kendisine konuşulduğunda 
çoğu zaman dinlemiyormuş gibi görü-
nür.
4. Çoğu zaman yönergelere uyamaz ve 
okul ödevlerini, ufak tefek işleri ya da 
işyerindeki görevlerini tamamlayamaz 
(kendisinden isteneni anlamamaya bağ-
lı değildir).
5. Çoğu zaman üzerine aldığı görevleri ve 
etkinlikleri düzenlemekte ve planlamak-
ta zorluk çeker.
6. Çoğu zaman sürekli kafa çalıştırmayı 
gerektiren görevlerden kaçınır, bunları 
sevmez ya da bunlarda yer almaya karşı 
isteksizdir.
7. Çoğu zaman üzerine aldığı görevler ya 
da etkinlikler için gerekli şeyleri kaybeder.
8. Çoğu zaman dikkati dış uyaranlarla 
kolaylıkla dağılır.
9. Günlük etkinliklerde çoğu zaman 
unutkandır.
10. Çoğu zaman elleri, ayakları kıpır kı-
pırdır ya da oturduğu yerde kıpırdanıp 
durur.
11. Çoğu zaman sınıfta ya da oturması 
beklenen diğer durumlarda oturduğu 
yerden kalkar ve dolaşır.
12. Çoğu zaman uygunsuz olan durum-
larda koşuşturup durur ya da tırmanır 
(ergenlerde sadece kendisinin algıladığı 
huzursuzluk duyguları olmayabilir).
13. Çoğu zaman sakin bir biçimde, boş 

D

Dikkat eksikliği ve 
hiperaktivite bozukluğu

Aşırı hareketlilik, 
dikkat eksikliği ve 
dürtüsellik olarak 

isimlendirilen 
üç temel belirti 

kümesinden 
oluşan 

nörogelişimsel 
bir bozukluktur. 
DEHB çocukluk 

çağının iyi 
tanımlanmış ve en 
önemli psikiyatrik 

sorunlarının 
başında gelir.
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zamanları geçirme ya da oyun oynama zorluğu vardır.
14. Çoğu zaman hareket halindedir ya da bir motor tarafından 
idare ediliyormuş gibi davranır.
15. Çoğu zaman çok konuşur.
16. Çoğu zaman sorulan soru tamamlamadan önce cevabını 
yapıştırır.
17. Çoğu zaman sırasını bekleme güçlüğü vardır.
18. Çoğu zaman başkalarının sözünü keser ya da yaptıklarının 
arasına girer.

DEHB tanısı nasıl konulur?
Tedavi edilmediğinde sonuçları çocuğun tüm yaşantısını etki-
leyen DEHB, tıbbi bir durumdur ve tanısı kesinlikle hekim ta-
rafından klinik değerlendirme ile konulur. Tanı için çocuğun 
birden fazla ortamda benzer belirtiler göstermesi gerekir. Bu 
nedenlerle, DEHB’nin gerek tanısında gerekse takibinde ailesi 
ve öğretmenleri ile iş birliği içinde olmak çok önemlidir. So-
nuç olarak DEHB tanısı, çocuk ve aile ile psikiyatrik görüşme, 
ruhsal durum muayenesi, çocuğun gelişimsel ve tıbbi öyküsü-
nün alınması, çocuğun bulunduğu diğer ortamlardan alınan 
bilgiler ve gere görülürse uygulanan ölçekler ve testlerin he-
kim tarafından bir bütün içinde değerlendirilmesi ve tanı için 
gerekli ölçütlerin karşılanması ile konulur. Tanıda en önemli 
belirleyici klinik değerlendirmedir.

DEHB Tedavi Şeması
DEHB tedavisi öncelikle bilgilenme ile başlamalıdır. Anne 
baba, ailenin diğer fertleri (kardeşler, yakın akrabalar) ve öğ-
retmenler hastalık hakkında temel bilgilere sahip olmalıdır. 
Bu olmadan tedavinin diğer adımlarına geçmek ve bunları 
uygulamak anlamlı olmaz.
Tedaviye en erken yaşta başlanmalıdır. Bu, erken yaşta hemen 
ilaç tedavisinde başlanacak anlamına gelmez. Elbette gereki-
yorsa ilaç da başlanır ancak, anne babanın hastalığı nasıl yö-
neteceklerini öğrenmeleri tedaviye atılan ilk adımdır. Çünkü 
bu süreçte sorunun daha da büyümesinin en sık nedeni anne 
babanın yanlış tutumları olmaktadır.

DEHB tedavi şeması aşağıdaki yaklaşımları içermektedir:
• Psikoeğitim

• İlaç tedavisi
• Bilişsel davranışçı psikoterapiler
• Eğitsel tedaviler

DEHB tedavisinin ilk ve en önemli aşaması aile, okul ve hekim 
arasında sıkı işbirliği ve doğru bilgilenmedir. DEHB, evde ol-
duğu kadar okulda da sorun yaşanmasına neden olur. Öğren-
meyle ilgili sorunlar yanında arkadaş ilişkilerinde yaşanan 
sorunlar ve kurallara uyma güçlüğü, aile ve okulun ortak ve 
sağlıklı yaklaşımlarıyla aşılabilir.
Çocukla olan ilişkimizi düzenleyebilmek için DEHB belirtile-
rini yanlış yorumlamamak gerekir. Çocuğun davranışlarını ya 
da derslerle ilgili zorluğunu yaramazlık ya da tembellik olarak 
yorumlayan anne babalar çocukla ilişkilerini bozacak ölçü-
de sürekli ceza verme eğilimindedirler. Oysa bu çocukların 
cezalardan pek anlamadıkları kısa süre içinde görülecektir. 
Tedavide çocukla yeniden sağlıklı ilişki kurabilmenin yolları 
aranır. Ailenin çocuğa yönelik tutumları gözden geçirilerek 
yanlışlar ayıklanmaya çalışılır. Anne baba ve eğitimcilerin 
DEHB konusunda yazılmış bilimsel eserleri okuması çok de-
ğerlidir.
DEHB yapısal bir sorundur. Beynimizin biyokimyasal yapısı 
ile ilişkili bir problemdir. Dikkat ve oto kontrol merkezinin iyi 
çalışmamasına bağlı gelişen bir bozukluktur. Aile, öncelikle 
çocuğumda DEHB’nin varlığını kabul etmeli ve çocuğun dav-
ranışlarını yönlendirirken bu durumu mutlaka göz önünde 
bulundurmalıdır. Dikkat sorunu, hiperaktivite ve dürtüsellik 
çocuğun yaşam kalitesini olumsuz olarak etkiliyor ve/veya 
akademik başarısını düşürüyor ise mutlaka ilaç tedavisi uygu-
lanır. Aile bu konuda bilgi sahibi olmalı ve bir çocuk psikiyat-
risti ile tedaviyi sürdürmelidir.
DEHB olan bir çocuğa sahip anne babanın çok sabırlı ve an-
layışlı olması gerekir. Tedavisi uzun zaman alan bu klinik 
tablonun çözümünde ailenin rolü büyüktür. Amacımız çocuğa 
yardımcı olmak, onun yaşam kalitesini artırmak ve özgüveni-
ni zedelememektir.
DEHB koçluğu hem aileleri hem de çocukları yönlendirmede 
hayli etkili bir yöntemdir. Ancak koçluk yapan kişinin mut-
laka psikoloji ve psikolojik danışmanlık eğitimi almış olması 
gerekmektedir.
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Otomotiv Distribütörleri Derneğinden (ODD) tarafından 
açıklanan bilgilere göre 2016 yılında gerçekleştirilen 
otomobil satışları, bir önceki yıla göre yaklaşık yüzde 
4,3 oranında artış gösterdi. Toplamda 2016 yılında 
satılan otomobil miktarı ise, 756,938 olarak belirtiliyor. 
Yayınlanan raporda ise en dikkat çeken detay, otomobil 
satışlarının en yoğun olduğu dönemin yılın sonuna yani 
aralık ayına denk gelmesi oldu.

SUAT ŞAHİN
BASIN YAYIN KOMİSYONU ÜYESİ

2016 OtomobilGündemi
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on olarak, 2016 yılında ülkemizde en çok sa-
tılan otomobil markası, Alman otomotiv devi 
Volkswagen olmayı başardı. VW markasını ise 
Renault takip ediyor. Markalara göre ilk 10 sa-
tış miktarları ise şu şekilde: 
Ayrıca, listenin on üçüncü sırasında 27 bin 
166 satış gerçekleştiren BMW, on beşinci sıra-
sında 22 bin 005 satış gerçekleştiren Audi ve 

on altıncı sırasında 20 bin 637 satış ile Seat yer alıyor.

2016  Araç Satışlarında Şaşırtan Detaylar…

Otomatik Şanzıman Araçlara Talep Arttı
Otomatik vites en çok lüks otomobil sınıfında tercih edildi. Bu 
segmentte satılan 3 bin 404 aracın yüzde 99,8’inde müşterile-
rin tercihi otomatik vitesten yana oldu. En küçük şehir otomobili 
olarak bilinen A segmentinde 2 bin 398, bu segmentten biraz 
daha büyük olan ve küçük otomobil sınıfında yer alan B seg-
mentinde 50 bin 498, küçük aile otomobili olarak nitelendirilen 
C segmentinde 122 bin 552, büyük aile otomobili olarak bilinen 
D segmentinde 54 bin 38, üst sınıf kategorisindeki E segmentin-
de ise 11 bin 585 otomatik vitesli otomobil satıldı. 
Türkiye’de otomatik vitesli araçların oranının Avrupa’nın geri-
sinde olduğunu fakat son yıllarda değişen koşullarla bu oranın 
giderek arttığı görülüyor.
Satılan her iki araçtan birinin otomatik vitesli olduğu dikkat 
çekerken “Özellikle büyük şehirlerde yaşanan yoğun trafikten 
dolayı sürekli dur-kalk yapmak zorunda olan sürücüler, bu araç-
lara büyük rağbet gösteriyor. Bunun yanında konforu, rahatlığı 
ve sürüş keyfi de tercih kriterlerinde ön sırayı alan nedenler-
den bazılarıdır. Araç kullanıcılarında otomatik vitesli araçların 
diğerlerine göre daha çok yakıt sarfiyatı yaptığı ve daha pahalı 
olduğu düşüncesinin yaygın olduğuna dikkate alırsak Gelişen 

teknoloji ile bu araçların yakıt tüketiminde önemli iyileştirmeler 
gerçekleştiriliyor. Bu nedenle otomatik şanzımanlı araçlar pa-
zarda ilgi ile karşılanıyor. Düz vitesli araçlarla olan fiyat farkının 
kapanmasıyla bu oranın gelecek yıllarda daha da yükseleceğini 
düşünüyoruz.

2000cc ÜSTÜ % 35 KÜÇÜLDÜ
2016 yılı aralık ayı sonu itibarıyla motor hacmi 1600cc altındaki 
otomobil satışları yüzde 4.92 arttı 1600-2000cc aralığındaki oto-
mobillerde yüzde 2.53, 2000cc üstü otomobillerde yüzde 35.73 
azalış izlendi. Geçen yıl 44 elektrikli ve bin 10 hibrit otomobil 
satışı yapıldı. Aralık ayı sonunda dizel otomobil satışlarının payı 
yüzde 61.51’e gerilerken, otomatik şanzımanlı otomobillerin payı 
yüzde 57.27’ye yükseldi. 2016 yılında otomobil pazarının yüzde 
81.85’ini yine vergi oranları düşük olan A, B ve C segmentlerinde 
yer alan araçlar oluşturdu. Segmentlere göre en yüksek rakama 
yüzde 49.88 pay ve 377 bin 549 satışla C segmenti ulaştı. Kasa 
tiplerine göre en çok tercih edilen gövde tipi yüzde 47.86 pay, 362 
bin 292 adetle yine sedan otomobiller oldu.

S



TANER BÜDEYRİ     
İNŞAAT MÜHENDİSİ

Tüm büyükşehirlerde olduğu gibi Gaziantep’te de yapılan konut tipleri değişiklik 
göstermeye başladı. Daha önceleri hemen hemen tüm daireler 3 +1 şeklinde 
yapılıyordu. Daha küçük veya daha büyük dairelere nadiren rastlanıyordu. 
Şimdilerde ise 1+0 dairelerden tutun da 6+1 dairelere kadar çok geniş bir 
yelpazede konut üretimi oluyor. 

KONUT SEKTÖRÜ
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üm büyükşehirlerde olduğu gibi 
Gaziantep’te de yapılan konut tipleri de-
ğişiklik göstermeye başladı. Daha önceleri 
hemen hemen tüm daireler 3 +1 şeklinde 
yapılıyordu. Daha küçük veya daha büyük 
dairelere nadiren rastlanıyordu. Şimdiler-
de ise 1+0 dairelerden tutun da 6+1 daire-
lere kadar çok geniş bir yelpazede konut 
üretimi oluyor. Üniversite öğrencilerinin 

sayısındaki artış, yalnız yaşama isteğinde olan bekar ve dul 
bireylerin artışı küçük dairelere talebi artırırken, konfora ve 
ihtişama değer veren ve maddi olarak da bunları karşılayabi-
lecek durumda olanların sayısındaki artış da büyük dairelere 
olan talebi artırmaktadır. Değişen bir diğer talep de tek bina-
lardan ziyade site şeklindeki konutlara doğru olmaktadır. Gü-
venlik, çocuklara sağlanan sosyal olanaklar vb. nedenlerden 
ötürü tüketiciler siteleri daha çok tercih etmeye başladılar. 
Türkiye’nin lokomotif sektörlerinden olan inşaat sektörü için 
2016, inişli çıkışlı bir yıl oldu. 15 Temmuz darbe girişiminin 
de etkisiyle düşen satışlar, Ağustos ayında Emlak Gayrimen-
kul Yatırım Ortaklığı’nın öncülüğünde başlatılan kampanya 
ve konut kredi faizlerindeki düşüşün de yardımıyla tekrar 
toparlandı.  Türkiye genelinde, konut satışları bir önceki yıla 
göre yüzde dörtlük bir artışla 1 milyon 341 bin 453 olarak ger-
çekleşti. Gaziantep özelinde ise 2015 yılında 23.986 konut 
satılırken, 2016 yılında yüzde 11.4 artışla 26.730 adet konut 
satılmıştır. Gaziantep’teki bu artış Türkiye ortalamasının he-

men hemen üç katı olarak gerçekleşmiştir. 
Döviz kurlarındaki hızlı artış beraberinde inşaat maliyet ar-
tışlarını da getirdiği için özellikle 2017 yılı için konut satış-
larına müspet yansımayabilir. Ancak Şubat ayı itibariyle yine 
Emlak Gayrimenkul Yatırım Ortaklığı’nın başlattığı ve yüzde 
beş peşinatla 240 aya kadar sunulan vadelerle konut alma im-
kanı, bu yılın da konut satışlarına olumlu yansıyacaktır. Aynı 
kapsamda altmış ay vadede yüzde sıfır faiz uygulanırken, yüz 
yirmi ay vadede 0.45 vade farkı uygulanıyor. Yüzde beş peşi-
nattan sonra geriye kalan yüzde onbeş peşinat iş sonuna ka-
dar ödenebilecek, bu alıcıyla satıcı arasında belirlenecek.   Bu 
projelerden birindeki 369.000 TL satış bedeli olan 2+1  daire-
yi örnek olarak ele alacak olursak; 

Satış bedeli : 369.000 TL
Peşinat (%5) : 18.450 TL
Kalan peşinat (%15) : 55.350 TL
Kredi tutarı :  295.200 TL
Aylık ödeme (240 ay)  : 2.747 TL  (0,79 faiz)
Aylık ödeme (120 ay) : 3.189 TL  (0,45 faiz)
Aylık ödeme (60 ay) : 4.920 TL (0 faiz)

Yukarıdaki örnekten yola çıkarsak, Türkiye’de ilk kez uygu-
lanan 240 ay (20 yıl) vade seçeneği başta cazip görülse bile, 
120 ay(10 yıl) vade seçeneğine göre aylık olarak sadece 442 
TL (%13) az ödeniyor ancak on yıl daha uzun geri ödeme süre-
sine sahip. Bu kampanya çerçevesinde konut alacak kişilerin 
tabiki gelir durumlarına göre değerlendirme yapmaları gerek-
lidir ancak tüm alternatifleri görüp, içlerinden kendilerine en 
uygun olanı seçmeleri daha akıllıca olacaktır. 
Konut alım kararı, herkes için önemli bir karardır. Bu karar 
verilirken, seçilecek konutun alıcının ihtiyaçlarını ne ölçüde 
karşılayacağı hatta uzun vadeli bir yatırım olduğu için gele-
cekteki ihtiyaçlarını da ne oranda karşılayacağı çok önemli-
dir. Bunun yanında ikinci el veya  sıfır bi’daire alırken yapı 
kullanma izninin olup olmadığı veya bu iznin alınabilirliği iyi 
sorgulanmalıdır. Proje veya yapım aşamasında satın alınacak 
bir konut söz konusu olduğunda da detaylı bir yapı şartname-
si ekiyle sağlam bir sözleşme yapılması ilerde doğacak sorun-
ları en aza indirecektir. 
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  ‘‘Amerika’ da Donald Trump dönemi resmen başladı.
 Donald Trump başkent Washington’ da kongre binası önünde kurulan 

platformda yemin ederek resmen Amerika’nın 45’ inci başkanı oldu. Trump 
Anayasa Mahkemesi Başkanı karşısında İncil’e el basarak yemin etti. Trump, 
yemin ettikten sonra yaptığı konuşmada birlik mesajı verdi. Trump, birlikte 

Amerika’yı yine güçlü ve büyük yapacağız dedi.’’
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oğrudur- Yanlıştır değerlendirmesi-
ne girmeden söyleyebileceğim şu ki; 
ABD’de  başkanlığı yeni alan kişi, belki 
de ‘‘ Yeni Dünya Düzeni ’’ lafını ağzına 
bile almadan, hem ülkesini hem de dün-
yamızı değişime zorlayabilir. İlk olarak 
1991’de  ABD’nin Irak macerası sırasın-
da George Bush’ un ağzından duyduğu-

muz ‘‘ Yeni Dünya Düzeni ’’ kavramı bu günlerde adını sıkça 
duyurur oldu.
Amerika’lı siyaset bilimci Samuel Huntington’un ‘‘ Gelecekte 
politikayı yönlendirecek olanın, medeniyetler arasındaki ça-
tışmalar olabileceği ve bu çatışmaların dünya barışını tehtid 
etmesinin yanı sıra yeni bir dünya düzeninin savaşa karşı en 
iyi korunak olabileceği’’ tezini doğrular nitelikte gözüküyor. 
Trump ABD’den başlayarak ‘‘ eski dünya düzeni ’’ ile hesap-
laşma başlatabilir. Ekonomide göze alınamayanları göze ala-
bilir, dış ilişkilerde, savunmada yerleşik kural ve kurumları 
yenileriyle değiştirmeye kalakabilir.  Krizler üreten düzeni, 
kendisi kriz üreterek hiç değilse bir süre kriz üretmez hale dö-
nüştürebilir. Bu gün; Cumhurbaşkanı Erdoğan partisinin Tür-
kiye’ de iktidarda bulunduğu 15 yıl içerisinde tanıştığı ABD 
başkanlarından ( George W Bush ve Barack Obama )  çok farklı 
bir başkan var. Kitleleri ayrıştırıcı söylemleri ile daha başkan-
lık koltuğundaki yerini ısıtmadan 7 Müslüman ülke vatan-
daşlarına ABD’ ye oturma yasağı getirmesi, Meksika sınırına 
duvar ördürmesi, Çin ve AB’li şirketlerin mallarına yüzde 55’ 
lere varan gümrük vergisi getirmesinin yanı sıra, ülkesine ya-
tırım yapmayan şirketlere de sosyal medya üzerinden gözdağı 
vermesi ile acaba Trump’lı dünya daha mı tehlikeli? sorusunu 
akıllara getiriyor.

Birbirleri ile etkileşimi bir hayli önemli olan yeni dünya dü-
zenine bakıldığında Avrupa’da hızla yükselen milliyetçilik ve 
İslamofobi, Ortadoğu’da sürekli akan kan, Pasifik’te kanayan 
sular ve ABD’nin geçirdiği bu değişim hiç ama hiç iyi sonuç-
lar getireceğine benzemiyor. Kötüyle felaket arasında değişen 
senaryolarda küresel ekonominin ticaret sınavlarından kaça-
mayacağını gösteriyor. Dünya Bankası, IMF, BM ve NATO gibi 
batılı ülkelerin kurduğu yapıların da fazla ömürlü olmayacağı 
bu yeni dünya düzeninde açıkça görülüyor. Türkiye için en 
önemli nokta, bu süreçte nerede duracağını iyi saptamaktan 
geçiyor.

D

TRUMP’ın Gelişi ve 
Yeni Dünya Düzeni
İREM BAHAROĞLU
BASIN VE YAYIN KOMİSYON ÜYESİ
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7 yaşındaki 
Mustafa Şahin 
ticaretin zorlu 
olduğu yıllardan 
bugüne gelirken, 
bütün zorluklara 
göğüs germesini 
bilmiş. İş yaşa-
mından kopma-

yan ve emekli olmayı hiç düşünme-
yen Şahin günün büyük bölümünü 
işyerinde çocukları ve torunlarıyla 
birlikte geçirmekten büyük mutluluk 
duyuyor.

“SERMAYEM OLMADAN BAŞLA-
DIM”
Mustafa bey, iş hayatına nasıl baş-
ladınız, bizimle paylaşır mısınız?
1952 yılında askere gittim. 1954 yı-
lında askerliğimi yapıp geldiğimde 
ticarete atılmayı kafama koymuştum. 
Halfeti’ye bağlı Sırataşlar köyünde-
niz. Evimizin alanı çok geniş oldu-
ğunda, babam benim için evimizin 
önüne bir ev daha yaptı. Evin altına 
küçük bir bakkal dükkanı açmaya 
karar verdim. Hiç sermayem yoktu. 
Köylünün günlük ihtiyacı olan çay, 
şeker gibi ürünleri getirip satacaktım. 

O zaman köye araç gelmediği için, sa-
tacağım malları develer Fırat’a getirir, 
bende kayıkla karşıdan karşıya taşır-
dım. Zamanla ürün çeşidini artırdım, 
manifatura getirdim. Sermayeyi bü-
yütmeye başlayınca, köyden kuru 
üzüm, fıstık, mercimek gibi ürünleri 
alıp şehirde satmaya başladım. Köp-
rü yapılınca köyümüzde ticaret daha 
da gelişti.

Gaziantep’e taşınmaya nasıl karar 
verdiniz?
Babam çiftçiydi ve arazilerimiz var-
dı. Onları satmayı düşünmedim ama 
çocuklarım büyümeye başlamıştı. 
Çok çalıştım ve işlerimi büyütmeye 
başlamıştım. 5 oğlum vardı ve köyün 
artık bana dar gelmeye başladığını 
anladım. İşlerime şehirde devam et-
meyi hep düşünüyordum, sonunda 
bu kararımı hayata geçirdim. Şıra 
Hanı’nda bir dükkan kiraladım. Ka-
ratarla mahallesinde de 8 bin liraya 
ev aldım. Sonra o evi satıp, Çukur ma-
hallesine bir Antep evine geçtim. Altı 
ambar, üzeri 2 katlıydı. 2 yıl kadar da 
orada oturduktan sonra Kırkayak’ta 
Kaya apartmanına taşındım. Oradan 
da Başkarakol’da 4 tane daire alarak, 

BİR BAŞARI ÖYKÜSÜ

Sıfır sermaye ile başladığı iş hayatında vergi 
rekortmenliğine kadar yükseldi

8

Mustafa Şahin… Genç yaşta başladığı iş hayatında önemli başarılar 
elde etmiş, 80’li yıllarda üst üste vergi rekortmenliği yaşamış, 2 
dönem Ticaret Borsası Başkanlığı yapmış başarılı bir isim… Turgut 
Özal ve Süleyman Demirel gibi siyasetçilerle yakın ilişkiler kurmasına 
rağmen, siyasete girmeyi hiç düşünmediği gibi, çocuklarını da kendisi 
gibi, girişimci yetiştirmiş… 
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çocuklarımla birlikte oraya taşındım. 

İşlerinizi nasıl büyüttünüz?
Ben ticaretime hiçbir zaman hile katma-
dım. Hep dürüst oldum. Kimseye haksız-
lık yapmadım, kimsenin hakkına da göz 
dikmedim. Bu özelliğimi herkes bilir ve 
beni çok severlerdi. Allah’ıma çok şükür 
işlerim iyi gitti. Milli Egemenlik cadde-
sinde arsa alıp, bin tonluk depo yap-
tım. Sonra Abdulkadir Aksu Bulvarı’na 
geçtim. 20 dönüm yer alarak büyük bir 
ihracat deposu yaptım. Yıllar sonra da 
çocuklarımla birlikte Wolksvagen bayili-
ğini aldık. 

Gaziantep Ticaret Borsası başkanlığı 
da yaptınız, o günleri anlatır mısınız?
Arkadaşlar beni bu göreve 2 dönem layık 
gördü. 1979-83 ve 1983-87 yılları arasın-
da 8 yıl Borsa Başkanlığı yaptım. Ayrıca 
2 dönem Gaziantep’i temsilen TOBB Kon-

sey üyeliği yaptım.
O dönemin Borsa binasını yaptırmak 
bana nasip olmuştu. 

“ÇALIŞMAK BANA BÜYÜK MUTLULUK 
KATTI”
Mustafa bey, başarılı olmanın sırları 

nelerdir?
Şunu söylemek istiyorum; ben yaşamım 
boyunca ticaretten aldığım keyfi, hiçbir 
şeyden almadım. Çalışmak bana büyük 
mutluluk kattı. Yani çalıştıkça mutlu ol-
dum hep... 2 yıl üst üste vergi rekortmeni 
oldum, 4 yıl da rekortmenler sıralaması-
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na girdim. 100’ün üzerinde takdir, plaket 
ve şilt aldım. Bu süre zarfında devletime 
katkım olduysa bundan büyük mutluluk 
duydum. Hayata hep bu şekilde bakarak, 
bugünlere gelmeyi başardım.

Siyasete girmeyi hiç düşünmediniz 
mi?
Hiç düşünmedim. İş hayatım ve Borsa 
başkanlığım döneminde, Süleyman De-
mirel ve Turgut Özal ile yakından tanış-
ma fırsatı buldum. Bir gün yurt dışına 
iş seyahati sırasında, Turgut Özal ile 12 
saat süren uçak yolculuğumuz olmuştu. 
Konya Milletvekili Mehmet Keçeciler be-
nim yakın arkadaşımdı. Uçakta yanıma 
gelerek “Seni Turgut bey çağırıyor” dedi. 
Oğlumun İngiltere’de tahsil yaptığını, 2 
üniversite bitirdiğini öğrenmiş. “Buyu-
run Sayın Başbakanım” dedim. Bana dö-
nerek “Mustafa Şahin sen çalışkan biri-
sin. Takdir ediyorum. Senin çocuk iyi bir 
eğitim almış. Onu Müsteşarlığa alalım. 
Devlet, millet faydalansın” dedi. Bende 
“Sayın Başbakanım, ben çocuklarımı 
devlet işine koymayı düşünmüyorum. 
Bana kendi işlerimde yardımcı olmala-
rını istiyorum” dedim. Nitekim, çocuk-
larımın hepsi de okulunu bitirdiğinde 
benimle ticarete devam etti. Hatta okul 
yıllarında bile, çantasını önlüğünü çıkar-
tan yanıma gelip bana yardım ederdi. İşi 
temelden öğrendiler.

Peki neden Gaziantep, daha büyük 

şehirlere yatırım yapmayı hiç düşün-
mediniz mi?
Hiç aklımdan bile geçirmedim. Hep 
Gaziantep’e faydam olsun istedim. Yak-
laşık 60 yıldır burada ticaret yapıyorum. 
Ne doğup büyüdüğüm köyümden, ne de 
Gaziantep’ten vaz geçemedim. Bu top-
raklara sevdalı bir insanım.

YAPTIRDIĞI OKULA TÜRK KOMUTA-
NIN ADININ VERİLMESİNİ İSTEDİ
Köyünüzle irtibatınızı hiç koparmadı-
ğınız anlaşılıyor, neler yapıyorsunuz 
mesela?
Köyüme her zaman giderim. Oradaki ço-
cuklar daha işi şartlarda okuyabilsinler 
diye, hiç kimseye duyurmadan, okulu da 
camiyi de oraya yaptırdım. Gaziantep’te 
de bir okul yaptırdım ama kendi adımın 
verilmesini özellikle istemedim. Bir Türk 
kumandanın adının verilmesini daha 
doğru buldum. Kazım Karabekir İlkoku-
lu oldu. Adımın köyümde yaşatılmasını 
arzu ettiğim için, oradaki okula adımı 
verdim. Köye sık sık gider, oradaki ar-
kadaşlarımla, akrabalarımla konuşur, 
hasret gideririm. Dertlerini dinlerim. Bu 
beni daha çok mutlu ediyor.

Hayatınızda iz bırakan insanlar var mı?
Rahmetli Sani Konukoğlu değerli bir 
dostum, arkadaşım, ağabeyimdi. Sani 
bey de her zaman Gaziantep’i düşünür-
dü. Ticaret ve Sanayi Odası’nda yönetim 
kurulu iken, bir gün Bakanımız Vehbi 
Dinçerler arayarak Hindistan’a iş gezisi 
olduğundan bahsetti. Bende Sani beye 
Hindistan’a beraber gitmeyi önerdim. 
O zaman çocukları çok gençti, “Gidelim 
ama oğlum Adil’de bizimle gelsin, İn-
gilizcesi var. Faydası olur” dedi. ‘Olur’ 
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dedim. 10 gün boyunca Hindistan’da kal-
dık. Bu vesileyle Sani Konukoğlu’nu bir 
kez daha anmadan geçemeyeceğim. Sani 
Konukoğlu bu ülkeye çok büyük katkıları 
olmuş, çok değerli bir yatırımcı, hayırse-
ver ve örnek bir insandı.

“MERDİVENLERİ TEK TEK 
ÇIKMALISINIZ”
Genç işadamlarına başarılı olmaları 
için neler önerirsiniz?
Genç işadamlarına en önemli tavsiyem, 
dürüst çalışsınlar. Merdiven basamakla-
rını tek tek çıksınlar. İki basamak birden 
çıkmaya kalkışırsan, düşüp bir tarafını 
kırma ihtimalin olur. Ticaret hem zor 
hem basit. Sözünü yerine getireceksin. 
Yalan söylersen çabuk duyulur. Mem-
leketine hizmet eden karşılığını bulur. 

Hayatım boyunca kazandığımdan daha 
fazlasını istemedim. Kimsenin hakkı-
na göz dikmedim. İstek ve hırsın sonu 
yok. Sürekli bir şeyler isterseniz mutlu 
olamazsınız. Hani babalarımız, dedele-
rimiz? Benim dedem ve amcam askerde 
şehit olmuş. Biz onların torunlarıyız. 
Çok şükür, doğru yoldan şaşmadık. 
Kendi kendimi yetiştirerek bugünlere 
geldim. 200’ün üzerinde çalışanımız 

var. Hepsiyle tek tek konuşurum. Bir 
aile gibiyiz. Bazen evlerine, sofralarına 
misafir olurum. Hayatımı burada anlat-
makla, söylemekle bitmez aslında. Eğer 
anlattıklarımdan, gençler bir şeyler çı-
kartabilirse, yaşadığım tecrübelerimin, 
gençlere küçük bir katkısı olursa ne 
mutlu bana… Beni mutlu eden en önem-
li şey, ne çocuklarım, ne torunların be-
nim çizgilerimin dışına asla çıkmadılar. 

Mustafa bey şu anda günleriniz nasıl geçiyor?
Halen işlerimin başındayım. Otomotive mutlaka gelir, çocukla-

rımla, torunlarımla birlikte olurum. Ticareti sevdim ama bu arada 
tarımdan da vazgeçmedim. Çiftliğim var, tarım devam ediyor. 

Bahçeye gidiyorum. Fıstık, zeytin, ceviz yetiştiriyorum. Çalışmak 
bana zevk veriyor, mutlu ediyor. Bu yüzden çalışma hayatından 

vazgeçmeyi aklımdan bile geçirmiyorum.



GSO Yönetim Kurulu Başkanı Adil Sani Konukoğlu: 
 “Türkiye’nin daha çok 

güçlenmesi için ekonomiyi 
büyütmeye mecburuz”

Gaziantep Sanayi Odası (GSO) Yönetim Kurulu Başkanı Adil 
Sani Konukoğlu, Türkiye’nin güçlenmesi için ekonomiyi 
büyütmenin şart olduğunu belirterek, “2017 yılının büyü-
mesini artırmak için daha çok çaba harcamalıyız” dedi. 

SO Başkanı Adil 
Sani Konukoğlu, 
geçen yıl dördüncü 
çeyrekte ekono-
mik büyümenin 
yüzde 3,5 ile piya-
sa beklentilerinin 
üzerinde gelmesi-

nin sevindirici olduğunu ifade ederek, 
büyümenin iç talep ve devlet tüketim 
harcamaları ağırlıklı görünüm sergile-
diğine işaret etti. Orta Vadeli programda 
2016 için hedeflenen rakamın revize 
edilerek yüzde 3,2’ye çekildiğini, yıllık 
büyümenin ise yüzde 2,9 gerçekleştiğini 
belirten Konukoğlu, özellikle jeopolitik 
riskler ve ülkede darbe girişiminin et-
kisiyle potansiyel büyüme rakamlarına 
ulaşılamadığının altını çizdi. Konukoğ-
lu, işsizliği önleyebilmek ve istikra-
rın devamını sağlayabilmek için hızlı 
büyümenin önemine vurgu yaparak, 
“Dünyada ve bölgede yaşanan geliş-
meler Türkiye’yi ekonomik olarak çok 
daha güçlü kılmamız gerektiğini bizlere 
göstermektedir. Ülkemizi geliştirmeye, 
ekonomiyi büyütmeye mecburuz. Dü-
şük büyüme patikasından çıkarak, 2017 
yılında daha yüksek rakamları yakala-
malıyız. Bunun için çabamızı artırarak, 
üretim artışını ve sanayi yatırımlarını 

hızlandırmalı, ihracatın katkısını artır-
malıyız. Yapısal reformlara kararlılıkla 
devam etmeliyiz. İnşallah 16 Nisan’da 
referandumundan sonra ekonominin 

rahatlamasıyla birlikte daha istikrarlı 
bir döneme gireceğiz ve büyüme hızla-
nacaktır” dedi.
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DomotexTurkey Gaziantep Halı 
Fuarı Mayıs’ta açılıyor

DomotexTurkey 22-25 Mayıs 2017 tarihleri arasında 
Gaziantep Ortadoğu Fuar Merkezinde halı sektörünü 
buluşturuyor. 

omotexTurkey-Ga-
ziantep Halı Fuarı, 
aziantep Ticaret 
Odası (GTO), Gü-
neydoğu Anadolu 
Halı İhracatçıları 
Birliği, Gaziantep 
Halıcılar Odası ve 
Hannover Messe 

Turkey Fuarcılık A.Ş. ortaklığında 22 

Mayıs 2017 tarihinde dördüncü kez ka-
pılarını açacak. Gaziantep’in halıcılıkta 
gösterdiği başarıyı fuarcılıkta da gös-
terdiğini belirten GTO Yönetim Kurulu 
Başkanı Beyhan Hıdıroğlu, “Gaziantep 
Halı Fuarı bu yıl 10. kez gerçekleştirile-
cek. Son dört yıldır dünyanın en prestij-
li zemin kaplamaları fuarı markası olan 
DOMOTEX adı altında gerçekleştirilen 
Gaziantep Halı Fuarının bu yıl da karlı 

anlaşmalara zemin hazırlayacağından 
şüphemiz yok” şeklinde konuştu. Fu-
ara az bir süre kaldığının altını çizen 
Hıdıroğlu, “Halı sektörü, Gaziantep’in 
göğsünü kabartan övünç kaynağımız 
olan bir sektör. Gaziantep olarak yılda 
300 milyon metrekarenin üzerinde halı 
üretiyoruz. Dünya parça halı üretiminin 
yüzde 60’a yakın kısmını şehir olarak 
tek başımıza gerçekleştirmekteyiz. Biz 
de sektörün fuarımızdan en yüksek fay-
dayı alabilmeleri için tüm gücümüzle 
çalışıyoruz” dedi.
Fuar kapsamında Ekonomi 
Bakanlığı’nın alım heyeti programı kap-
samında dünyanın birçok ülkesinden 
alım heyeti organizasyonu da gerçekleş-
tirileceğini de belirten Hıdıroğlu, Domo-
texTurkey-Gaziantep Halı Fuarında 29 
bin metrekare alanda 200’e yakın katı-
lımcı firmayla ziyaretçilerini ağırlamaya 
hazırlandıklarını söyledi.
Gaziantep’in dünya halı modasını belir-
lediğini söyleyen Hıdıroğlu, “Gaziantep 
halı sektörü her geçen gün yatırımlarını 
arttırıyor. Bu gün itibariyle 1400’e yakın 
halı tezgahına sahip İlimiz dünya halı 
modasını belirler duruma gelmiştir. 22-
25 Mayıs 2017 tarihleri arasında gerçek-
leştireceğimiz fuar yeni ürünlerle sektö-
rün gözünü kamaştıracaktır. Tüm halı 
sektörünü DomotexTurkey-Gaziantep 
Halı Fuar’ına ve Gaziantep’e bekliyoruz” 
diye konuştu.
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imdi Gaziantep Zamanı slo-
ganıyla başlatılan kampanya 
hakkında bilgi veren Başkan 
Şahin, tarih, kültür ve turizm 
kenti Gaziantep’e Japon turist 
gelmesi için büyükelçiden 
destek istedi. Japon halkının 
kültürel mirasa çok meraklı 
olduğunu ve Kapadokya’ya 
bu anlamda çok sayıda turis-

tin geldiğini hatırlatan Şahin, “Bizim yeni hedefi-
miz Kapadokya’ya gelen Japon turisti Gaziantep’e 
getirmek. 3 milyon Kapadokya’ya gelen turist 
var. Onun üçte birini, 1 milyon Japonya turisti 
istiyorum büyükelçim. Ayrıca bizim Gaziantep 
Üniversitemizde 60 bin öğrenci var. Çok genç bir 

şehiriz biz. Gaziantep Üniversitesi ile Japonya’da 
biliyoruz bu konuda üniversiteler hem sosyal so-
rumluluğu çok güçlü başarıyorlar, karşılıklı Japon 
üniversiteleriyle ve Gaziantep Üniversitesiyle çok 
güçlü bir şekilde işbirliği yapıp gençlerimizin ara-
sındaki Erasmus gibi bir projeyi yapabilirsek çok 
memnun oluruz” dedi. Suriyelilerin gelmesiyle 
konut başta olmak üzere birçok alanda ihtiyacın 
arttığına dikkati çeken Şahin, belediyenin yaptığı 
çalışmalar ve mülteci çocukların eğitimi hakkında 
bilgi verdi.
Hiroshi Oka da Fatma Şahin’in Türkiye’nin en 
meşgul, en güvenilir ve en kuvvetli kadınlarından 
birisi olduğunu söyledi. Oka, Türkiye’de 3 milyon 
ve Gaziantep’te 450 bin mültecinin bulunduğunu 
belirterek, Şahin’i tebrik etti. Mültecilere yönelik 
desteğin Türkiye ve Japonya arasındaki ilişkilere 
faydası olduğunu vurgulayan Oka, İslahiye’deki 
çadır kentini ziyaret ettiklerini aktardı. Konuşma-
ların ardından Oka ve Şahin, birbirlerine hediye 
takdim etti.
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Japon Büyükelçi’den 
Gaziantep’e övgü

Japonya’nın Ankara Büyükelçisi Hiroshi Oka, Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Başkanı Fatma Şahin’i ziyaret etti. 
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estival kapsamında 
sahnelenen İstan-
bul Devlet Tiyatro-
su “Sihirli Keman” 
adlı çocuk oyunu,  
Adana Devlet Tiyat-
rosu çocuk oyunla-
rından “Ali Baba ve 

Kırk Haramiler” ve Ankara Devlet Ti-
yatrosunun “Arkadaş” adlı çocuk oyunu 
sadece çocukların değil anne babalar ve 
öğretmenlerin de beğenisini kazandı.
Büyükşehir Belediyesi tarafından dü-
zenlenen, sahne dekoru ve renkli kı-
yafetleriyle görsel bir şölen sunan tek 
perdelik, müzikli çocuk oyunları, Bü-
yükşehir Konferans Salonu’nda minik 
tiyatroseverler, 3 yaş üstü çocuklara 

sahnelendi.
Çalışmak, dostluk, sevgi ve aile bağla-
rının öneminin anlatılıp vurgulandığı, 
iyilik ve dürüstlüğün, çalışkanlığın, 
arkadaşlığın kazandığı, günde iki kez 
sahnelenen, 3 ayrı oyunun en az 4 kez 
sahnelendiği, toplam 12 ayrı gösterimle 
sahnelenen oyunları 6 günde toplam 6 
bin 433 kişi izledi.
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Gaziantep’te çocuklar için 
Tiyatro Günleri

Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 
bu yıl ilk kez Devlet 
Tiyatroları Genel 
Müdürlüğü iş birliğinde  
düzenlenen “Devlet 
Tiyatroları Çocuk 
Tiyatro Festivali” 
kapsamında 6013 çocuk 
ve 420 yetişkin tiyatroyla 
buluştu.
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‘Akıllı çiçekler’ 
  elektrik üretiyor

Gaziantep parklarında akıllı çiçek uygulaması ile elektrik enerjisi 
üretiliyor. Üretilen enerjiler, parklardaki engelli şarj istasyonu ile 
banklarda ki cep telefonu ve tablet şarjı istasyonlarında kullanılacak.



nerji yönetimi, enerji 
verimliliği, yenilene-
bilir enerji alanında 
birçok öncü projeye 
imza atan Gaziantep 
Büyükşehir Belediye-
si, yenilenebilir ener-
jide güneş, rüzgar ve 
biyogaz kaynakların-

dan enerji üretimi için projelerine hız 
verdi.
Bu kapsamda Büyükşehir Belediyesi 
Fen İşleri Daire Başkanlığı ile koordineli 
olarak yürütülen ve “Krita” adı verilen 
proje, yeni nesil enerji sistemlerinin ta-
nıtılacağı “Akıllı Şehir” uygulamalarına 
başlanılmıştı. 2016 yaz döneminde uy-
gulamaya konulan EPDK Ar-Ge fonuyla 
yürütülen Krite Projesi çerçevesinde 
pilot alan olarak seçilen Gaziantep Ma-
sal Parkında projenin ilk adımı hayata 
geçirildi. Krita Projesinin Yenilenebilir 
Çözümler başlığı altında temin edilen 
2 adet Smartflower(akıllı çiçekler) sis-
temleri, pilot bölge Masal Parkı içerisine 
yerleştirildi. Akıllı çiçeklerle üretilen 
enerji, bölgedeki engelli araç şarj istas-
yonları ile banklara yerleştirilecek cep 
telefonu ve tablet şarj istasyonlarında 
kullanılacak.

Sistemin çalışması
Smartflower ürününün çalışma pren-

sibi, güneş enerjisinin sürekli takibi-
ne dayalı dinamik yapısıyla güneşten 
elektrik üreten sıradan sistemlere çok 
daha verimli ve farklı bir yaklaşım izle-
niyor. Yelpaze şeklinde toplam 12 adet 
kanat bulunan sistemin, 2.31 kWp kuru-
lu gücü bulunuyor. Üzerinde güneşi iki 
eksende takip eden mekanik bir sistemi 
ile sıradan sistemlerden yüzde 40 daha 
fazla verim elde ediyor. Sistem, her yap-
rağın ucunda yer alan yumuşak fırçalar 
ile açılıp kapandıkça kendi kendini te-
mizleme özelliğini de barındırıyor.
Sistemin yanına harici olarak anemo-

metre (rüzgar ölçer) monte edilirken, 
anemometre yüksek seviyede rüzgar öl-
çerse sistem yaprakları kapanıp kendini 
korumaya alabiliyor. Rüzgar azalınca 
tekrardan açılan sistem, otomatik ola-
rak çalışmaya devam eder.
Güneşten üretilen elektrik ile park içeri-
sine yerleştirilen engelli araç şarj istas-
yonu için gereken elektrik sağlanırken, 
yine bu bölgeye yerleştirilecek olan 
banklara elektrik enerjisi üretimleri ve-
rilerek kişilerin cep telefonu tablet gibi 
elektronik cihazlarını şarj etme imkanı 
sunulacak.
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aziantep Üniversite-
si Mavera Kongre ve 
Sanat Merkezi’nde 
85 yayınevinin ka-
tılımıyla gerçekleş-
tirilen fuar, 5 gün 
boyunca 40 kültür 
etkinliği ve onlarca 
imza gününe ev sa-

hipliği yaptı. Okurların yoğun ilgi gös-
terdiği fuar, kapılarını açtığı 9 Mayıs’tan 
kapandığı 14 Mayıs’a kadar 98 bin 500 
ziyaretçi ağırladı.
Birbirinden farklı etkinliklerin gerçek-
leştirildiği fuarda, Ahmet Şimşirgil, Tarık 
Tufan, Ayşe Kulin, Canan Tan, Erdal De-
mirkıran, Sibel Eraslan, Nejla Arslankurt, 
Hanefi Avcı ve Tahir Tekin Öztan, söyleşi 
ve imza günüyle okurlarıyla buluştu.
Kurduğu stantta yürüttüğü kültürel 

çalışmaları anlatan Büyükşehir Bele-
diyesi, Gaziantep yazarları ve şairleri 
standıyla mahalli yazar ve şairlerin 
okurlarla buluşmasını sağladı.

Fuarda, gastronomi alanında UNES-
CO Yaratıcı Şehirler Ağı’nda bulunan 
Gaziantep’in yemek kültürünü anlat-
mak üzere de etkinlik yapıldı.

Gaziantep’te 2. Kitap Fuarı 
düzenlendi

TÜYAP Anadolu Fuarları A.Ş’nin Türkiye Yayıncılar Birliği, 
Gaziantep Valiliği, Büyükşehir Belediyesi, Gaziantep 
Üniversitesi, Ticaret Odası, Sanayi Odası ve Ticaret Borsasının 
desteğiyle düzenlediği Gaziantep’te 2. Kitap Fuarı düzenlendi.

G
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Sermin Ocak 
Hanımefendi’nin 

Gaziantep 
Yemeklerinde ki 
el ustalığı birçok 
Gaziantepli’nin 

takdirini almıştır. 
Dergimizin bu 
sene ki sayıları 

için kendisinden 
unutulan 
Gaziantep 

Yemeklerinden 
birkaç tanesini 
paylaşmasını 

rica ettik. Bizleri 
kırmadığı için 

kendisine 
teşekkür 

ediyoruz ve 
ilk yemeğimiz 

ile sizleri 
buluşturuyoruz…

Et suyunu salıp çekince, 
yağ konup ardından ince 
kıydığımız soğan ilave edilip 
soldurulur. domates salçası, 
üzüm pekmezi, karabiber, 
yenibahar, tuz eklenir. bir iki 
kere çevirdikten sonra yeteri 
kadar suyla pişirilir. diğer 
tarafta elmaların kabuğunu 
soymadan 4’e bölüp çekirdek 
kısımları çıkarılır. bir tavada 
yağla sote ettikten sonra pişen 
etin üzerine konup pişirilir. 
suyu ağdalanıp elmalar pişince 
ocaktan alınır. servis edip 
yiyebilirsiniz. afiyet olsun… 

ELMA 
TAVASI 

MALZEMELER
500 GR KUŞBAŞI ET
1,5 KİLO EKŞİ ELMA
1 YEMEK KAŞIĞI DOMATES SALÇASI 1 TANE SOĞAN 
KARABİBER
YENİBAHAR
TUZ
YAĞ 

SERMİN OCAK
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Şubat ayı sanayi üretimi 
açıklandı 
Sanayi üretimi arındırılmış verilerle %1 artarken, arındırılmamış verilerle 
%1,7 azaldı. Foreks anketinde sanayi üretimi tahmini arındırılmamış verilerle 
%1,8, arındırılmış verilerle ise %3,1 seviyesindeydi.



ürkiye İstatistik Ku-
rumu (TÜİK) tarafın-
dan yapılan açıkla-
maya göre, mevsim 
ve takvim etkisinden 
arındırılmış sana-
yinin alt sektörleri 
(2010=100 temel 

yıllı) incelendiğinde, 2017 yılı Şubat 
ayında madencilik ve taşocakçılığı sek-
törü endeksi bir önceki aya göre %5 
artarken, imalat sanayi sektörü endek-
si %0,9 azaldı ve elektrik, gaz, buhar 
ve iklimlendirme üretimi ve dağıtımı 
sektörü  endeksi ise %0,6 arttı. Arın-
dırılmamış verilerle sanayi üretimi 
Şubat’ta aylık %2,6 azaldı.

SANAYİ ÜRETİMİ BİR ÖNCEKİ YILIN 
AYNI AYINA GÖRE %1 ARTTI
Takvim etkisinden arındırılmış sana-
yinin alt sektörleri (2010=100 temel 
yıllı) incelendiğinde, 2017 yılı Şubat 

ayında madencilik ve taşocakçılığı sek-
törü endeksi bir önceki yılın aynı ayına 
göre %13,6 azalırken, imalat sanayi 
sektörü endeksi %0,7 ve elektrik, gaz, 
buhar ve iklimlendirme üretimi ve da-
ğıtımı sektörü endeksi %9,4 arttı.

EN FAZLA AZALIŞ SERMAYE MALIN-
DA GERÇEKLEŞTİ
Mevsim ve takvim etkisinden arındı-
rılmış ana sanayi grupları (MIGs) ince-
lendiğinde, 2017 yılı Şubat ayında bir 
önceki aya göre en fazla azalış %4,6 ile 
sermaye malında gerçekleşti.

EN FAZLA AZALIŞ DİĞER ULAŞIM 
ARAÇLARININ İMALATINDA GER-
ÇEKLEŞTİ
Mevsim ve takvim etkisinden arındı-
rılmış imalat sanayi alt sektörleri in-
celendiğinde, 2017 yılı Şubat ayında 
bir önceki aya göre en fazla azalış %21 
ile diğer ulaşım araçlarının imalatında 
gerçekleşti. Bu azalışı, %11,4 ile temel 
eczacılık ürünlerinin ve eczacılığa iliş-
kin malzemelerin imalatı ve kok kö-
mürü ve rafine edilmiş petrol ürünleri 
imalatı takip etti.

EN YÜKSEK ARTIŞ İÇECEKLERİN 
İMALATINDA GERÇEKLEŞTİ
Mevsim ve takvim etkisinden arındı-
rılmış imalat sanayi alt sektörleri ince-
lendiğinde, 2017 yılı Şubat ayında bir 
önceki aya göre en yüksek artış %6,9 
ile içeceklerin imalatında gerçekleşti. 
Bu artışı, %5,8 ile başka yerde sınıflan-
dırılmamış makine ve ekipman imalatı 
ve %4,3 ile diğer metalik olmayan mi-
neral ürünlerin imalatı takip etti.
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anko Park Alışveriş 
Merkezi’nde düzenle-
nen etkinliğin açılışı, 
Şehitkamil Belediye 
Başkan Yardımcısı Leb-
riz Güzelbey,Gaziantep 
Sanayi Odası (GSO) Yö-
netim Kurulu Başkanı 

Adil Sani Konukoğlu, GSO Genel Sek-
reteri Kürşat Göncü, TOBB Güneydoğu 
ve Gaziantep Kadın Girişimciler Kurulu 
Başkanı Hülya Akkaya, Kutnu Tanıtım 
Grubu Başkanı Jülide Konukoğlu ve 

Başkan Yardımcısı Füsun Koçer, TOBB 
Gaziantep Kadın Girişimciler Kurulu 
üyelerinin katılımıyla yapıldı. Kadınla-
rın üretime katılmasının önemini dile 
getiren GSO Başkanı Konukoğlu, TOBB 
Gaziantep Kadın Girişimciler Kurulu ta-
rafından düzenlenen geleneksel Üreti-
me Katılan Eller Projesinin her geçen yıl 
gelişmesine katkı sağlayan tüm kadınla-
ra teşekkür etti. Konukoğlu, kadınların 
iş hayatına daha fazla katılmasının ülke 
ekonomisinin büyümesi için gerekli 
olduğuna işaret ederek, “Ülkemizin ve 

Gaziantep’in 2023 hedeflerine ulaşma-
sı için sadece erkeklerin çalışması ve 
üretime katılması yeterli değildir. Bu 
hedeflerimize ulaşmak için daha fazla 
kadın girişimcimizin üretime ve çalışma 
hayatına girmesi gerekiyor. GSO olarak 
bütün kadın girişimcilerimizin her za-
man yanındayız. Kendilerine her türlü 
desteği vermeye hazırız. Bu başarılı 
projelerinden dolayı başta Hülya Baş-
kanımız olmak üzere bütün kadın giri-
şimcilerimizi tebrik ediyor başarılarının 
devamını diliyorum” dedi.
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ÜRETIMDE KADIN ELI
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Gaziantep Kadın 
Girişimciler Kurulu tarafından, 8 Mart Dünya Kadınlar Günü 
etkinlikleri kapsamında, Ekonomide Üretime Katılan Eller 
projesinin satış günleri gerçekleştirildi.
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Evlerinde ürettikleri ürünleri ücretsiz 
kurulan stantlarda satarak ekonomiye 
katkı sağladıklarını ifade eden TOBB 
Gaziantep Kadın Girişimciler Kurulu 
Başkanı Akkaya da, etkinliği 5. kez dü-
zenlemenin mutluluğunu yaşadıklarını 
ifade etti. Etkinlikte, girişimci kadınlara 

ücretsiz sağlanan alanda 63 stant ku-
rulduğunu belirten Akkaya, “Stantlarda 
ahşap boyama eşyalar, Antep işi nakış, 
el işi, takı ve giysilerin yanı sıra pasta, 
börek ve yuvalama gibi yöresel yiyecek-
ler satışa sunuldu” diye konuştu. Açılan 
stantların büyük ilgi gördüğünü akta-

ran Akkaya, çalışmalarında kendilerine 
destek veren Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Fatma Şahin ve GSO Başkanı Adil 
Sani Konukoğlu’na teşekkür etti.
Konuşmalardan sonra GSO Başkanı Ko-
nukoğlu ve diğer protokol üyeleri stant-
ları dolaşarak, alışveriş yaptı.
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1. Metin Tepe kimdir? Kendinizi Ta-
nıtır mısınız? 

1982 Gaziantep doğumluyum. Evli ve 
iki çocuk babasıyım. Teknolojiye me-
raklıyım yakından takip ederim. Ho-
bilerim arasında sinema gitmek ve ev-
rensel müzik dinlerim. Bilim üzerine 
belgesel izlerim.
Yeni tatlar arar ve yapmaya çalışırım.  

2. İş yaşamına nasıl başladınız? 

2006 yılında aile şirketimizde çalışma-
ya başladım. Şirketimizde  Yönetim ku-
rulu üyesi olarak tedarik zinciri , İnsan 
kaynağı, Ar-ge ve Kalite kontrol ,Mali 
işler ve Finans bölümlerinden sorum-
luyum.  

3. Gaziantep’te faaliyette bulundu-
ğunuz sektörün şu anki durumu hak-
kında neler düşünüyorsunuz? 

Şirketimiz Hijyen sektöründe faaliyet 
göstermektedir. Çocuk bezi, Yetişkin alt 
bezi, Islak havlu, Likit grubunda üretim 
yapmaktadır. Sektör olarak şu anki du-
rumu her gün  büyüyen bir sektör fakat 
rekabetin en yüksek olduğu bir ortam 
mevcuttur. İhracatçı bir firma olarak 
yurt dışında ağırlıklı iş yapmaktayız. 

4. Yeni projeleriniz var mı? Hedefle-
riniz nelerdir? 

Türkiye de olmayan bir ürün üretmek. 
Şirketimizi ilk 500 büyük sanayi şirket-
lerinin arasına çıkarmak.
Kendi faaliyet alanında ilk 5 firma için-
de olmak. İhracat yaptığımız bir ülke 
pazarında sektör birincisi olmak. 

5. Gaziantep ticaret hayatının ve sa-
nayisinin gelişiminde sizin gibi genç 
girişimcilerin rolü nedir? 

Şehrimizin gelişimi ve büyümesi biz 
gençlerin elinde devir aldığımız bayrağı 
daha ileri götürmek için biz gençler ge-
lişime ve değişime açık olmalıyız, hırslı 
ve dinamik olmalıyız ve proaktif olmalı-
yız bu özelliklere sahip olur ve işimize 
yansıtabilirsek bir dünya markası şehri 
yaratabiliriz.

6. GAGİAD’a üye olma amacınız ne-
dir? 

Benim gibi şehrimize ve ülkemize kat-
ma değer katmaya çalışan genç arka-
daşlarımızı kucaklayan ve bir arada 
tuttuğu için üye oldum.  

Yeni üyemiz

Metin TEPE



75Yeni üyeler

1-Mert Güllüoğlu kimdir? Kendinizi 
tanıtır mısınız?

1992 Gaziantep doğumluyum. 
İlkokul,ortaokul ve lise eğitimlerimi 
Gaziantep Kolej Vakfı Özel Okullarında 
tamamladıktan sonra Ankara’da Atılım 
Üniversitesi İnşaat Mühendisliği bölü-
münü bitirdim. Aktif bir üniversite yaşa-
mım oldu dört farklı öğrenci topluluğun-
da başkanlıklar ve yöneticilik yaptım. 
Geleceğin Genç İşadamları Topluluğu 
adında ki klübün kurucu başkanlığına 
iki yıl boyunca devam ettirerek bu klüb 
adı altında birçok seminer,konferans 
ve teknik geziler düzenledim. Üçüncü 
sınıfta ise İnşaat Mühendisliği Öğrenci 
Temsilci Başkanlığına seçildim. Eğitimi-
mi tamamladıktan sonra memleketime 
dönerek hem kendi şirketimde hem de 
aile şirketlerimizde çalışma hayatına 
başladım.

2-İş yaşamına nasıl başladınız?
 
İş hayatına çok küçük yaşlarda başarılı 
ve çalışkan bir dedenin elinin altın-
da baklava imalathanesinde çalışarak 
başladım ve ustalık belgemi genç yaşta 
edindim. İlerleyen yaşlarımda ailemiz 
diğer bir iş kolu olan inşaat sektörüne 
yöneldim ve inşaatın her anını yaşaya-
rak aynı zamanda da okulunu okuyarak 
büyük bir deneyim kazandım.

3-Gaziantep’te faaliyette bulunduğu-
nuz sektörün şu anki durumu hak-
kında neler düşünürsünüz?

Gelişen ve değişen Gaziantep’imi-
zin ekonomisinin lokomotiflerinden 
olan inşaat sektörü her zaman ilgi 
duyulan,kendini yenileyen ve şehri ta-
şıyan sektörlerden olmuştur. Şu an ülke 
ve şehir ekonomisine göre canlılığını 
korumaktadır. Şehrimizin nüfus artışını 
göz önüne alacak olursak oluşan ihtiya-
ca, gelişen ve her gün ilerleyen teknolo-
jiyi kullanarak daha kalite yaşam stan-
dartları için tasarımların yapılıp daha 
yüksek yaşam kalitesi için çalışmaya 
devam edilmelidir.

4-Yeni projeleriniz var mı? Hedefleri-
niz nelerdir?

Bana göre; inşaat sektöründe her proje 
bir yeniliktir. Sunmuş olduğumuz gerek 
ticari gerekse de konut alanında ki pro-
jelerimiz teknolojiyi ve modern mima-
riyi kullanarak daha verimli ve yüksek 
kaliteli yapılar yaparak kullanıcıların 
konforuna sunuyoruz. Bu süreçte ilk he-
defimiz Gaziantep ve bölgesinde rüştü-
nü ispatlamış, vizyonunu anlatabilmiş 
bir firma olmak. Uzun vadede ki hedef-
lerimiz ise dünya standartlarını belirle-
mek arzusuyla sınır bölgesinde olmamı-

zın avantajını kullanarak uluslararası 
bir inşaat firması olmaktır. 

5-Gaziantep ticaret hayatının ve sa-
nayisin gelişiminde sizin gibi genç 
girişimcilerin rolü nedir?

Genç nüfusumuzun Türkiye ortalaması-
nın üzerinde olduğu şehrimizde elbette 
ki genç girişimcilerin rolü oldukça yük-
sektir. Yenilikçi ve taze düşüncelerimiz, 
dinamik ve başarıyı hedefleyen bireyler 
olarak yapacağımız yeni yatıramlarla 
birlikte oluşturacağımız istihtam ola-
naklarıyla şehrimizin ekonomisine güç 
katacaktır.

6-GAGİAD’a üye olma amacınız ne-
dir?

Aslında GAGİAD yabancı olduğum bir 
dernek değil. Derneğimizin kurucula-
rından olan babamın sayesinde küçük 
yaşlardan beri birçok organizasyonlara 
katılmıştım. Geçmişte edindiğim güzel 
anılarım ve sıcak bir aile ortamı gibi 
gördüğüm bu atmosferin bende bir fer-
di olmak istedim. Ayrıca şehrimizin 
duayenlerinden olan büyüklerimizin 
tecrübelerinden yararlanmak ve bu de-
neyimleri kullanarak hem şehrimiz hem 
de ülkemiz için daha faydalı olabilmek 
adına derneğimize üye oldum. 

Yeni üyemiz

Mert GÜLLÜOĞLU
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